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Di. t/m vr. 12.00 - 21.00 Beethovenlaan 72
Za. en zo. 14.00 - 21.00 6815 BM Arnhem
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bereid. Wij verzorgen ook uw catering! Zowel 
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OLB Voetbalcenter

Steenstraat 112
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van de 
voorzitter

aan clubs moeten voldoen.  
Bijvoorbeeld Arbowetgeving, 
veiligheid, horeca en hygiëne. 
Daarnaast moet een pen-
ningmeester langzamerhand een accountant zijn en wil 
de Kamer van Koophandel steeds meer informatie en 
banken zelfs persoonlijke BSN nummers van bestuurders. 
Hij stelt dat de lol er zo af gaat en veel bestuurders en 
vrijwilligers stoppen er mee.

Gelukkig ervaar ik dit niet bij VDZ. We hebben een volle-
dig bestuur en we hebben veel vrijwilligers met een grote 
inzet, die tegen een stootje kunnen. Maar het is waar. Het 
besturen van een vereniging is geen sinecure en ik werd 
recentelijk ook wel een beetje narrig van al die inschrij-
vingsformulieren in het UBO register alsof ik aandelen 
zou hebben in VDZ.

Ik ben het helemaal eens met De Kruif als hij zegt dat 
we af moeten van een bestuurscultuur, die gebaseerd is 
op wantrouwen, controle en regelgeving en te weinig op 
geloof in de kracht van de mens, vertrouwen in elkaar 
en de durf te delegeren. Dit is mij uit het hart gegrepen. 
Zo probeer ik ook onze vereniging te besturen: respect, 
vertrouwen en eigen verantwoordelijkheden. 

Genoeg zware kost, we gaan de feestdagen in. Het 
Pietenparcours is achter de rug, op 17 december is het 
Kerstfeest op VDZ. Op 7 januari de nieuwjaarswedstrijd 
met aansluitend onze nieuwjaarsreceptie.Ik hoop u daar 
te treffen om het glas te heffen. Rest mij u hele fijne feest-
dagen te wensen in goede gezondheid samen met familie 
en vrienden.

Met roodzwarte groet,
#wevolharden

Noud Hooyman

Het deed mij deugd , dat we weer gewoon een 
algemene ledenvergadering konden houden 
in onze kantine. De opkomst was helaas niet 

echt groot voor een vereniging van onze omvang. Het 
waren vooral veel “seniore” leden zoals ik. Helaas weinig 
jongeren, ouders van jeugdleden en weinig vrouwen. Dat 
vind ik jammer. Het is belangrijk, dat die ook meebeslis-
sen over het wel en wee van VDZ. Laten we eens kijken 
hoe we het ook voor anderen aantrekkelijk kunnen maken 
de ALV te bezoeken. Uiteraard hebben we onder genot 
van een drankje na afloop verder gepraat. Elders in deze 
Volharder leest u het verslag van de ALV en over de voort-
gang van de nieuwbouw.

Ik las van de week een ingezonden brief in de krant van 
Mart de Kruif, ja onze voormalige commandant der land-
strijdkrachten , die nu voorzitter is van voetbalvereniging 
HC’03. Hij is het oneens met het plan van de overheid en 
sportbonden om te komen tot een verplichte invoering van 
Verklaring Omtrent Gedrag (VOG) bij sportverenigingen. 
Zo maak je een sport niet veilig, aldus De Kruif. Vooropge-
steld, het VDZ bestuur vindt het een nuttig instrument en 
wij vragen een VOG in ieder geval aan de trainers van de 
jeugd en de vrouwen en we kijken hoe we dat nog beter 
kunnen inzetten. Maar ik vind ook dat een VOG geen ga-
ranties geeft en niet voldoende is binnen een club. Het is 
een goed instrument, maar sociale controle is nog belang-
rijker! Daarom een herhaling van mijn eerdere verzoek. 
Spreek mensen aan bij ongewenst en overschrijdend 
gedrag of meld het bij bestuur of vertrouwenspersonen.

Waar het mij om gaat is het bredere perspectief, dat hij 
schetst. Het wordt verenigingen en bestuurders daarvan 
niet gemakkelijk gemaakt door de overheid. Verplichtingen 
leiden tot bureaucratie, er is heel veel regelgeving waar-

de ALV
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van de 
redactie

Het jaar gaat hard, de donkere dagen voor kerst zijn 
alweer aangebroken. Ik vind het een mooie tijd. 
Sinterklaas, kerst, vakantie, eindejaarsborrels, 

kerstfeestjes, herfstkampioenen  en de belofte van een 
aankomend nieuwjaar, ik kan er wel van genieten. Ook bij 
VDZ zijn er ruim voldoende festiviteiten. Sinterklaas in de 
vorm van een pietenparcour, het kerstfeest op 17 decem-
ber, de nieuwjaarsreceptie op de eerste zondag in het nieu-
we jaar, natuurlijk ook de Oliebollencup en de Wintercup. 
Fijn dat het ook allemaal weer kan, de coronatijd is alweer 
bijna vergeten.

Het is ook geen moeite om in deze tijd een Volharder vol 
te krijgen, er gebeurt van alles. Ik noem maar wat: de ALV 
werd weer op locatie gehouden, de secretaris doet er uit-
gebreid verslag van. Op die vergadering presenteerde de 
nieuwbouwcommissie bij monde van Willem van Santen 
de plannen voor een nieuw clubhuis en deed dat samen 
met architect Mick Martens. In een artikel wordt dit alle-
maal even op een rijtje gezet. De plannen liggen redelijk 
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wij zoeken    
een ontwerper

Kom onze redactie versterken! 

De leukste commissie van VDZ zoekt een nieuw lid voor het opmaken van de Volharder.

De redactie komt vijf keer per jaar bijeen om ons prachtige clubblad met beeld en inhoud 

te vullen. Doe ook mee!

 

Heb je interesse of wil je meer informatie? Stuur een mail naar volharder@vdz-arnhem.nl 

of kom een keer gezellig langs bij een redactievergadering.

Klopt jouw              voor de
 Volharder    ?

Vrijwilligerswerk met meer plezier

op schema al wordt lastig om met het eeuwfeest al in 
een nieuwe accomodatie te zitten. De sponsoring rond 
de damesafdeling heeft ook een slag gemaakt. Evert van 
Amerongen van VDZ Hogerop doet uit de doeken wat er al-
lemaal is veranderd en hoe dat zo gekomen is. De vrouwen 
kunnen er weer een poosje tegen. De vrouwencommissie 
daarintegen doet het op dit moment met één lid. Dat is wel 
erg weinig voor een dergelijke florerende afdeling vandaar 
dat er ook een oproep wordt gedaan voor versterking.

Aankondigingen van alle festiviteiten, verslag van het pie-
tenparcours, een interview met de trainer van VDZ1, Wilco 
Klop, pupillen van de week bij zowel de vrouwen als man-
nen, diverse teams die zichzelf voorstellen of een wedstrijd 
of hun seizoen beschrijven, het staat er allemaal in.

We hebben weer met plezier gewerkt aan deze aflevering, 
hopelijk beleven jullie er net zoveel leesplezier aan. Na-
mens de redactie

Rudi Borkus

77
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voetbal

familie

Familie van Gessel

Je hebt het eigenlijk niet eens door, als je op 
wedstrijddagen of trainingsavonden op ‘t Crane-
velt rondloopt. Maar het wemelt daar dus van 
de voetbalfamilies. Vaders, moeders, broers, 
zussen, opa’s, oma’s, neven en nichten. In deze 
rubriek zetten we de schijnwerpers op dat soort 
families, ook omdat ze vaak een flinke steen 
bijdragen aan het succes en de sfeer bij VDZ. 
Voor deze editie hebben we gesproken met een 
familie met een lange historie binnen de club. 
Het was ook niet een gesprek met een enkel ge-
zin, maar met ooms, tante en neefjes bij elkaar. 
De familie Van Gessel: Roland en Valesca met 
zoons Milan en Lucas, en de broer van Roland: 
Martijn en zijn zoons Tijler en Robbe.

De familie Van Gessel heeft een lange 
historie bij VDZ. Broers Roland en Mar-
tijn hebben hun jeugd bij VDZ doorlopen 

en hebben beiden jaren in het eerste van VDZ 
gespeeld. Hun zoontjes zijn nu ook allemaal actief 
bij VDZ. Milan speelt als linksbuiten in de JO142, 
Tijler speelt ook in de voorhoede maar dan op de 
rechterflank in de 132, Lucas is de derde aanvaller 
van de neefjes uit de JO10 en Robbe zal als ver-

dediger uit de JO8 straks het slot op de deur zijn, 
wanneer de familie Van Gessel deelneemt aan het 
familietoernooi. En daar bovenop: De opa van de 
neefjes is in het verleden lang voorzitter geweest 
van onze mooie club. Broer nummer drie heeft 
ook jaren bij VDZ gespeeld en was verdienstelijk 
licksback, maar had al vroeg een droom om piloot 
te worden en is uitgevlogen naar Breda.

In het weekend zitten broers Martijn en Roland met 
hun oudste zonen wekelijks bij Vitesse. Voetbal (en 
sport überhaupt) speelt een belangrijke rol voor de 
mannen. In het gesprek blijkt dat ze een aantal za-
ken in het bloed hebben meegekregen. Zo vinden 
ze allemaal van elkaar dat de drive en mentaliteit 
op het veld wel goed zit. Het zijn allemaal door-
zetters. Wellicht dat ze daarom ook allemaal van 
elkaar weten dat ze slechte verliezers zijn. Zelfs 
moeder Valesca kan erg fanatiek zijn, in het aan-
moedigen van Lucas en Milan, maar ook tijdens de 
wedstrijden van bijvoorbeeld Oranje.

De neven zien elkaar ook niet alleen als familie, het 
zijn ook vrienden van elkaar. Vroeger gingen ze na 
school ook vaker samen voetballen. Milan doet dat 

Foto Patrick Bluijssen



9

nog steeds, voor hem is VDZ ook echt een ontmoe-
tingsplek voor hem en zijn vrienden.
In het gesprek waar vier van die neven aan een ta-
fel stil moeten zitten, laat Robbe zich vooral gelden. 
De stuiterbal vindt dan ook alles leuk, alles aan 
VDZ en alles aan voetbal. Volgens zijn vader is het 
ook een speler met kwaliteiten en een goed schot, 
maar vindt Robbe het ook belangrijk om zijn keeper 
gezelschap te houden. 

De jongens hebben een paar tips en tops voor el-
kaar, waaruit blijkt dat ze elkaar goed kennen. Milan 
en Tijler zijn balvast en technisch goed. Lucas is 
vooral sterk aan de bal en doelgericht. Als ze van 
elkaar, of van zichzelf moeten aangeven waar ze 
nog kunnen verbeteren, komt dat ook snel op tafel. 
Lucas is groot en sterk, maar zou daarom wel een 
iets hogere startsnelheid willen hebben. Milan zou 
wat vaker mogen afspelen volgens Tijler. Vader 
Roland voegt daar aan toe dat Milan ook wel vaker 
(op het juiste moment) op goal mag schieten. Van 
TIjler weten ze allemaal wat hij nog mag ontwikke-
len: Tijler is nogal kritisch op zichzelf en mag vaker 
complimenten accepteren. Die worden namelijk 
gegeven als ze terecht zijn.

De jonge mannen maken graag van de gelegen-
heid gebruik om hun vaders even in de boot te 
nemen. Verbeterpuntje voor Martijn namens zijn 
zoons: Minder rode kaarten krijgen! En Lucas weet 
wel waar Roland zich in kan verbeteren: Het wordt 
tijd dat hij wat harder gaat lopen en eens meehelpt 
in de verdediging. 

Maar Roland en Martijn kennen hun eigen en el-
kaars kwaliteiten. Roland scoort makkelijk en heeft 
een neusje voor de goal (nog steeds). Martijn is 
volgens beiden de betere voetballer van de twee. 
Hij heeft dan ook lang (van zijn 16e tot zijn 36e) in 
het eerste van VDZ gespeeld. Beiden zijn ook nog 
steeds actief op het veld. Martijn voetbalt bij team 
“Vergane glorie”: VDZ Zaterdag 2. Roland heeft 
afgelopen zomer nog een kampioenschap gevierd 
met VDZ 45+1. Daar kan hij zijn carrière eindigen 
zoals hij gestart is: met 7 tegen 7 achter de bal aan 
hobbelen. 

Voorlopig zijn ze allemaal ook nog wel te bewon-
deren op ’t Cranevelt. Martijn geeft aan dat hij 
doorgaat zolang het kan. Tijler verwacht over 10 

jaar nog gewoon bj VDZ te spelen, al lijkt Vitesse 
hem ook wel iets. Milan legt zijn lat iets hoger en wil 
in het Gelredome te bewonderen zijn. Lucas is wat 
dat betreft het meest ambitieus en hoopt door Real 
Madrid gescout te worden. 

Over VDZ hebben ze natuurlijk ook allemaal een 
mening. Wat er beter zou kunnen bijvoorbeeld. Lu-
cas hoopt bijvoorbeeld dat hij op zaterdag niet meer 
de kleedkamer hoeft te delen met andere teams. 
Al deelt hij bijvoorbeeld wel graag de kantine als er 
met velen tegelijk wedstrijden van het Nederlands 
elftal worden gekeken. En hij is groot fan van het 
fruit dat voor de jeugdspelers beschikbaar wordt 
gesteld. Milan en Tijler hopen op meer kunstgras, 
ze vinden het namelijk niet eerlijk dat hogere teams 
voorrang krijgen op he kunstgras t.o.v. de natuur-
lijke velden.

Martijn en Roland lopen natuurlijk al lang, heel lang 
mee bij de club. Ze zien dat de club wel enorm is 
gegroeid sinds hun jeugd: “Vroeger was er echt een 
onskentons cultuur.” Maar daardoor vinden ze het 
extra mooi dat het beleid werkt om de club te laten 
draaien op vrijwilligers. “Daarmee wordt het clubge-
voel en betrokkenheid voor velen versterkt en kan 
de voetbalclub tegen lagere kosten een mooie club 
zijn voor haar leden.” Roland vindt ook het ook een 
charme van de club dat er niet betaald wordt voor 
spelers: “Daarmee is het echt een vereniging. De 
eigen jeugd krijgt daardoor een echte kans om bij 
de eigen club het eerste te halen. Ik hoop dat onze 
jongens dat ook gaan meemaken.”

Hoe ze de club over tien jaar zien? Roland hoopt 
dat het nieuwe clubhuis de club weer nieuw elan 
geeft. “We zijn daar wel aan toe, maar ik hoop wel 
dat het clubhuis warmte houdt voor de leden. Dat 
het uitnodigt om te blijven hangen rond de wedstrij-
den. De locatie is daarvoor in ieder geval perfect. 
En het zou leuk zijn als daar dan nieuwe ‘ingelijste 
shirtjes’ zijn toegevoegd.”
Martijn hoopt dat de club zijn maatschappelijke 
functie houdt om te zorgen voor haar leden en 
mensen binnen de club. “De club is al groot gewor-
den en aandacht voor het individu blijft belangrijk. 
Je kent niet meer iedereen zoals vroeger. Hopelijk 
kan de kwaliteit voor iedereen dan nog geborgd 
worden.”
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of eigenlijk onwaarschijnlijk, dat wij het nieuwe clubhuis 
gereed hebben bij ons eeuwfeest. Dat is natuurlijk even 
slikken, maar de leden gaven tijdens de ledenvergade-
ring aan dat zij alle begrip hebben voor het uitstellen 
van definitieve besluiten tot er meer duidelijk is over de 
mogelijkheden, de kosten en de planning. Ondertussen 
bekijken we samen met de onderhoudscommissie wat de 
consequenties zijn van een langer verblijf in ons huidige 
clubhuis.

We hebben afgesproken dat we in de volgende ledenver-
gadering, in het voorjaar van 2023, een update van de 
stand van zaken geven, met hopelijk een betrouwbare in-
schatting van mogelijkheden, financiering en planning van 
de nieuwbouw. Ondertussen werkt de nieuwbouwcommis-
sie de opties verder uit, overleggen we met gemeente en 
omwonenden en verkennen we de financieringsmogelijk-
heden.

11

In de ledenvergadering van 17 november presenteerde 
de nieuwbouwcommissie de stand van zaken van 
de nieuwbouw. Het was een combinatie van goed 

nieuws en minder goed nieuws. Het goede nieuws was 
dat het Programma van Eisen was afgerond en dat de 
nieuwbouwcommissie dit had vertaald in een paar mooie 
ontwerpschetsen. Die schetsen geven een beeld van de 
mogelijkheden die de locatie tussen veld 8 en veld 10 
biedt. De aanwezige leden reageerden heel enthousiast 
op de schetsen. Verder was goed nieuws dat er weer 
nieuwe leden waren bijgekomen in de nieuwbouwcommis-
sie. We hebben nu onder andere experts op gebied van 
duurzaamheid, kosten en projectplanning en op gebied 
van installaties in ons midden. Verder hebben we ook 
een architect die met ons, en vooral met onze architect 
Mick Martens, meedenkt in de ontwerpen van het nieuwe 
clubhuis.

Het minder goede nieuws betrof de planning. Net als alle 
andere sportverenigingen, heeft ook VDZ te maken met 
toegenomen kosten voor gasverbruik. Daar komt bij dat 
de bouwkosten in de afgelopen tijd sterk zijn toegenomen 
en de planning van bouwactiviteiten onzeker is door lange 
levertijden. En dan is er ook nog de onzekerheid over de 
stikstofuitstoot tijdens bouwprojecten. Wij willen als VDZ 
werken aan een clubhuis dat haalbaar en betaalbaar is, 
en waar alle leden trots op zijn. Dat betekent dat we van 
begin af aan willen werken aan een project waar iedereen 
in gelooft en zich voor wil inzetten. Dat kunnen we nu nog 
niet waar maken. Door alle onzekerheden kunnen we nu 
nog niet een goede inschatting maken van de kosten, de 
financiering en de planning. Daardoor is het zeer onzeker, 

Het nieuwe clubhuis begint vorm aan te nemen

Op de goede weg!

Een van de schetsen van de hand van architect 
Mick Martens van TM2 Architecten. Of het er zo uit 
zal komen zien is natuurlijk nog van vele factoren 
afhankelijk maar deze tekening kreeg in de ALV wel 
de handen op elkaar.

door Willem van Santen
bestuurslid accomodatie



De Smidse metaal

Contact: 
Lucas, Michel en Edwin Bartels 
Westervoortsedijk 95 
6827 AW Arnhem 
Telefoon : 026 - 442 67 39 
Internet : http://www.desmidse-metaal.nl We zijn aangesloten bij de 

Het familiebedrijf VOF De Smidse, 
gespecialiseerd in:
  o plaatwerk
  o reparatie
  o constructiewerk

synoniem 
voor metaal

Meer info over adverteren in de Volharder? 
Mail naar vdzhogerop@vdzarnhem.nl

Yellowcode

WWW.YELLOWCODE.NL

APPS 
DIE SCOREN!

Bos Interieur

Binnenzonwering
Raamdecoratie

Vloeren
Tapijt

Emmastraat 47
6881 SP Velp
Tel. 026-3649910
www.bosinterieur.nl
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“Mam, wat denk jij? Worden we vandaag kampioen?” Het 
is zaterdagochtend 8 oktober. VDZ JO111 speelt van-
daag thuis hun laatste wedstrijd van de eerste fase in de 
Hoofdklasse. Ook al hebben ze de eerste 5 wedstrijden 
gewonnen, zo’n laatste wedstrijd om het kampioenschap 
is toch altijd even spannend. Gaat het de boys lukken? 

Trainer en coach Rik Sanders bespreekt in de kleedkamer 
de strategie voor deze ochtend. Iedereen weet wat hem 
te doen staat en dan gaan ze het veld op. De spanning 
maakt plaats voor focus en lol.

Om 10.15u trappen ze op veld 10B de bal af tegen JO11
1JM van DVC ‘26 uit Didam en al in de eerste minuut 
staat het 10. De 20 en 30 volgen snel en zo staat het 
binnen 40 minuten speeltijd al 80. De tegenstander krijgt 

wat ruimte en er volgen twee tegengoals. Is dit 
een ommekeer in de wedstrijd? Niets is minder 
waar, de jongens zetten nog even aan en VDZ scoort de 
92. Nu weten ze het zeker: “We zijn kampioen!” 

Het thuispubliek wordt getrakteerd op een gezamenlijke 
kampioensjuich. Er is echt kampioensvuurwerk en dan is 
het tijd voor kampioensfriet met kinderchampagne in de 
kantine. En tot slot is er ook nog een medaille voor deze 
Herfstkampioen. Wat een feest! Een geweldige afsluiting 
van deze eerste fase en goed gevierde, succesvolle start 
van het seizoen. Want zeg nou eerlijk, hoe vaak word je in 
je leven kampioen?

Geschreven door: Suzanne Braaksma
Moeder van Skip Damen

VDZ JO11-1 kampioen!!



Kleintuente Installatietechniek

Versteegh Dancemasters

DANSENBIJVERSTEEGH.NL   |     026 3511211

SAMEN DANSEN • SALSA • HIPHOP/STREETDANCE • SPORT • KIDS

Wil je met me dansen?

gas ● water ● verwarming ● sanitair
Torkstraat 8, 6881 MJ Velp
Telefoon 026-3635673
Mobiel 06-51332013

Schoonmaakbedrijf Hofs

particulieren, bedrijven 
verenigingen

Algemeen schoonmaakonderhoud, glasbewas
sing, hulp in het huishouden (ook met pgb), 
schoonmaak kantoren, complexen van VVE, 
schoonmaakwerkzaamheden op scholen, sport
accomodaties en dokters of tandartspraktijken.  
Voor meer info en diensten van SB Hofs mail, 
bel of check onze site.
T : 0268401259  Kantoor
M : 0657564395  Patricia Hofs
M : 0630419995  Raymond Hofs
E : info@sbhofs.nl

 www.sbhofs.nl





Rob Egging muzikale omlijstingen

Swingende dixieland, New Orleans 
en aanverwante jazz.  
Bekend in binnen- en buitenland

www.charlestown.nl

 
Jazzymotion  
 

Voor elke feestelijke 
gelegenheid

Voor info over jazzy muzikale omlijstingen voor al 

uw party’s en feestelijke gelegenheden, bel of mail:

Rob Egging 026-4451823 
rob.egging@backtobass.nl

Jazz

www.jazzymotion.jimdo.com 

Jan van Leur Dak- en Gevelwerken

Lange Maat 64 Telefoon : 026-3113922
 6932 AE Westervoort Mobiel : 06-50608111

www.janvanleur.nl

Van Leur Dak- en Gevelwerken is specialist in het onder-
houd van uw buitenboel. We werken zowel voor bedrijven 
als voor particulieren; op basis van een onderhoudscontract 
of voor losse werkzaamheden. 
We werken alleen met de beste materialen. Daarom geven 
we 10 jaar garantie op alle door ons aangebrachte dakbe-
dekkingsconstructies.
Onze jarenlange ervaring geeft u het vertrouwen dat uw 
bedrijfspand of woning bij ons in goede handen is.

Vraag vrijblijvend een offerte
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Vacature damescommissie

De damescommissie is dringend op zoek naar 
versterking. Op dit moment trekt Ad Heijnen 
in z’n eentje die kar en hij kan wel wat hulp 

gebruiken. Het doel van de commissie is zorgen 
voor een goed functionerende en presterende vrou-
wenseniorenafdeling met selectieteams (prestatie-
voetbal) en recreatieteams. 

Het gaat goed met het meisjes- en vrouwenvoetbal 
bij VDZ en dat vertaalt zich in een flink aantal uitda-
gingen. VR1 en VR2 zijn selectieteams met daarbij 
behorende faciliteiten. Daarnaast is er een VR3 in 
oprichting dat na de winterstop competitievoetbal 
gaat spelen. En drie 7x7-teams completeren het 
recreatieve voetbal. Gelukkig hebben alle vrouwen-
teams een trainer. 
Binnen de damescommissie is de eerste uitdaging: 
hoe zorgen we ervoor dat de zogenaamde voetbal-
piramide in het vrouwenvoetbal verder wordt ver-
breed? Hiervoor is een goede aansluiting nodig met 
de jeugd. Veel meisjes weten wel de weg te vinden 
naar VDZ, maar hoe zorgen we dat ze blijven?

Een andere uitdaging is het op peil houden van de 
prestatieve doelen. Het eerste vrouwenteam speelt 

al jaren in de landelijke 1e klasse en VR2 in de regi-
onale 2e klasse. Afgelopen seizoen speelden beiden 
teams nacompetitie voor promotie. Dat niveau willen 
we op z’n minst vasthouden en op termijn misschien 
zelfs uitbouwen. Daarvoor heb je wel een goed tech-
nisch beleid nodig dat structureel bewaakt wordt.
Periodiek overleg met trainers, spelers en begelei-
ding is vanzelfsprekend, maar dat moet wel gefacili-
teerd worden. En dat geldt ook voor de afstemming 
met andere onderdelen van de vereniging.

En last but not least zijn er diverse activiteiten te 
organiseren variërend van toernooien tot het aan-
moedigen van de oranjeleeuwinnen, van pupil van 
de week tot het organiseren van een mooie start en 
afsluiting van het seizoen.

Kortom, genoeg te doen en in ieder geval te veel 
voor één persoon. Vind jij het leuk om hier een bij-
drage aan te leveren en draag je het meiden- en 
vrouwenvoetbal een warm hart toe?

Neem dan contact op met Ad Heijnen, 
tel. 06-22913123 of stuur een bericht naar :
vrouwenvoetbal@vdz-arnhem.nl. 

► Vacature damescommissie ◄
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Enkele jaren geleden zaten we met een aantal 
VDZers bij elkaar om het te hebben over de 
identiteit van onze vereniging en wie wij willen 

zijn. ‘Familieclub, warme club, iedereen welkom, gezellig, 
inclusief.’ En meer van dergelijke typeringen kwamen 
voorbij. Uiteindelijk kwamen we uit dat VDZ als merk te 
typeren is als: Betrokken, uitdagend en open. Instemmend 
en herkennend knikten de aanwezige mannen (inderdaad 
alleen mannen…), die al enkele tot tientallen jaren lid 
waren van VDZ. 

Een relatieve nieuwkomer zei toen: “En toch voelde ik me 
niet direct welkom. Had ik moeite de club te ‘leren lezen’. 
Jullie zijn al zolang lid, dat je je weg weet te vinden en 
mensen kent. Fantastisch hoe sommige families al heel 
lang lid zijn. Maar hoe open sta je werkelijk om nieuwe 
mensen toe te laten. Om een nieuwe identiteit met elkaar 
te ontwikkelen. Eigenlijk is dat heel exclusief…” 

Warme welkom bij VDZ
Verwarring alom, toen we op deze wijze een spiegel 
voorgezet kregen. Ik realiseerde me hoe waardevol alle 
contacten en vriendschappen zijn die ik bij VDZ heb 
overgehouden aan ruim veertig jaar VDZ. En dat kon 
alleen omdat ik ooit ‘een warm welkom’ heb gehad, me 
thuis voelde en bleef. Dat gun ik iedereen en daarom ben 
ik actief binnen VDZ. 

Ik ging dieper nadenken over ‘…eigenlijk zijn jullie heel 
exclusief…’ Ik constateerde dat we inderdaad wel zeiden 
dat iedereen welkom was, maar tegelijkertijd wilden we 
ook dat alles zoveel mogelijk bij het oude bleef; dat gaf 
ons een warm wijgevoel. Dat onze normen, de norm was. 
Wie zich daaraan conformeerde voelde zich welkom, de 
anderen haakten op enig moment af. 

Betrokken, uitdagend en open
Wilden we echt die open en inclusieve vereniging zijn die 
we zeiden te zijn? Dan moesten we samen een nieuwe 
set waarden definiëren. Daaraan heeft het bestuursteam 
vervolgens hard gesleuteld. Het resulteerde in een nieuwe 
set waarden, die we meenemen in de concrete invulling 
van ons speerpunten plan (op weg naar 2026): ‘Voetbal 
met meer plezier’. We houden rekening met de ‘oude 
garde’, relatieve nieuwkomers en anderstaligen. Zo geven 
we invulling aan onze kernwaarden betrokken, uitdagend 
en open. 

Iedereen gelijk, iedereen gelijke kansen
Een lange aanloop om bij ‘One Love band’ uit te komen. Ik 
denk oprecht er alles aan doen om iedereen zich welkom 
te voelen bij VDZ. Het bestuur en commissies stellen alles 
in het werk om uitsluiting tegen te gaan. We nemen het 
mee in beleid en uitwerking van de plannen: iedereen 
gelijke kansen geven. Dat is al goed te zien in de invulling 
van de trainingen bij de onderbouw en het opleidingspro-
gramma voor trainers, leiders en coaches. 

En toch zien we ook dat er een lange adem nodig is. Met 
Gert Jan Schouten als jongste lid van de jeugdcommis-
sie als hoeder van gelijke kansen is een belangrijke stap 
gezet om dit thema te borgen en te bewaken. Gert Jan 
is al jaren het ‘Dreh und Angelpunkt’ waar het gaat om 
de integratie van statushouders en jonge asielzoekers in 
de vereniging en een kritische volger waar het gaat om 
gelijke kansen voor iedereen.  

Een blije aanvoerder Rens Hulsen 
van JO19-2 na de 3-1 winst op SML 

“VDZ is een One Love club”



Opbrengst Grote Clubactie

Dit is de opbrengst van de Grote Club-
actie 2022. De jeugd heeft weer goed 
haar best gedaan. Meer dan 6000 
euro voor de club binnengehaald! 
Fantastisch! De verdeling over de elf-
tallen zullen we begin januari via web-
site publiceren De Jeugdcommissie

Maar we vinden het ook belangrijk dat 
alle leden uitdragen dat we ‘open’ staan 
voor iedereen. Daarom stelde het best 
teleur dat – nog ver voor de WK discus-
sie – de One Love aanvoerdersband 
door veel aanvoerders niet werd ge-
dragen. Dat leert dat we nog veel werk 
te doen hebben om uit te leggen waar 
de band voor staat en waar VDZ voor 
staat. Trots ben ik dus best op die aan-
voerders die de band wel droegen en er 
zelfs speciaal om vroegen om hem te 
mogen dragen. Om niemand te kort te 
doen noem ik geen namen, maar deze 
veer mogen jullie met trots ontvangen. 
Je toont je een ware VDZer!

John Wijbenga
Bestuurslid voetbalzaken

Ook de aanvoerder van Heren 5 
draagt de regenboogband
Foto Marjon Elshof
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“VDZ is een One Love club”



VDZshop.nl

       Ook verkrijgbaar bij  onze partners:

OLB Veldmansport Voetbalshop            

99

Alles voor je club

Extra warmte 
van de VDZste 

winkel van Arnhem

BEN JIJ AL 
WINTERKLAAR?

Brasserie FalstaFF arnhem

Brasserie Falstaff Arnhem
E t e n  &  D r i n k e n  m e t  ’ n  B o u r g o n d i s c h  Ti n t j e

Z w a n e n s t r a a t  1 8        h a r t j e  c e n t r u m  A r n h e m
i n  d e  v o o r m a l i g e  k e r k  v a n  h e t  L e g e r  d e s  H e i l s

026 442 90 20    info@falstaffarnhem.nl     www.falstaffarnhem.nl
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De Uitslag
De uitslag

Dikke winst of opmerkelijk verlies. Monsterscore of spannend gelijkspel. 
In de nieuwe rubriek ‘De uitslag’ vragen we spelers, trainers of leiders naar 
het verhaal achter een bijzondere eindstand op het scorebord.

Toch nog wel het voetballen. Maar dat komt ook 
door die nieuwe FIFA-regels. Vijftien doelpunten 
geeft 15 minuten extra tijd tegenwoordig. Dat 
valt op onze leeftijd niet mee. 

Wat ons ook opviel: het uitduel tegen Groen 
Wit’62 ging begin dit seizoen nog verloren met 
4-3. Wat is er in de tussentijd gebeurd? Blik-
semtransfers? Vorm gevonden? Of was die 
eerste wedstrijd een onfortuinlijk incident?

We spelen dit jaar voor het eerst 7 tegen 7 en 
dat spelletje moesten we nog even doorkrijgen. 
Maar we zijn niet in paniek geraakt en rustig op 
de ingeslagen weg doorgegaan. De resultaten 
spreken inmiddels voor zich.

Jullie liggen nu lekker op koers voor de titel. 
Kan eigenlijk niet meer misgaan. Hoe houden 
jullie het hoofd koel als het er écht om gaat?

Nou, dat is nog wel een dingetje. Afgelopen 
zaterdag verloren we dus. Toch een kwestie van
kampioensstress, denken we.. Maar een in alco-
hol gedrenkte praatsessie zal wonderen doen. 
Komende week staan we er weer!

Jasper de Kinkelder

Wedstrijd:  VDZ 45+ 2 - Groen Wit’62 45+ 2
Uitslag:  7-1
Datum:  12 november 2022
In één woord:    Totaalvoetbal

07 01

Zo. 7-1. In een uurtje voetballen. Dan stap je wel 
met plezier van het veld natuurlijk. Vertel eens; 
hoe wordt zo’n overtuigende zege door de 45+ 2 
gevierd? 

Eigenlijk al jarenlang volgens hetzelfde recept: 
met de nodige kannetjes bier en zo her en der 
een schaal met bittergarnituur. En natuurlijk met 
het terugblikken op de fantastische doelpunten 
die met elk kannetje mooier worden.

De uitslag die we hierboven noemen is eigenlijk 
alleen maar een voorbeeld van de ongelofelijke 
dadendrang van jullie team: zeven wedstrijden, 
vijftig doelpunten. Wat hebben jullie daar zelf 
over te zeggen?

Kwaliteit komt met de jaren en is het gevolg van 
heel veel, noeste trainingsarbeid.  Het komt er 
nu allemaal uit. Alles valt op zijn plaats. Be-
halve dan afgelopen zaterdag; toen hebben we 
verloren.

Cijferverliefd als we zijn; jullie scoorden op een 
zekere zaterdag in oktober tegen ZVV’56 elke 
drie of vier minuten. 15-0! Wat kost dan meer 
energie; het voetballen of het juichen?



Pupil van de Week, Sofian Ver-
maas, Loek van Tienen en Abel 
Driesprong
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Abel Driesprong 
Team JO10-3

VDZ1  Eldenia 1: 1  2
6 november 2022 

PUPIL VAN DE WEEK

Loek van Tienen 
Team JO101, verdediger

VDZ1  Doetinchem 1: 4  1
20 november 2022 

Sofian Vermaas 
Team JO10-3

VDZ1  FC Bergh 1: 4  0
16 oktober 2022 



Zijn jullie nou zo dom?

Tijdens de wedstrijden van Nederland in Qatar 
kleurde de kantine van VDZ oranje. De jeugd werd 
gelokt met friet en limonade, al zouden ze mis-

schien liever getrakteerd worden op fraaie acties. Deson-
danks leek het alsof we in het stadion zaten, want er werd 
luidkeels geschreeuwd, gejuicht en gezongen. Ik miste 
alleen nog de bekertjes bier, die normaalgesproken naar 
het veld vliegen. Onze Oranje Leeuwen moesten eens 
weten hoe fanatiek er in Nederland door onze kinderen 
wordt meegeleefd.

Als ik Louis van Gaal zie, kan ik er niet omheen om aan 
zijn uitspraken te denken in zijn niet aflatende strijd met 
de pers. ,,Zijn jullie nou zo dom, of ben ik zo slim”, is 
dan het eerste wat boven komt. Toch is Van Gaal niet de 
enige bondscoach met historische uitlatingen. Ook Rinus 
Michels (de Generaal voor de wat ouderen onder ons) 
predikte een opmerkelijk statement: “Voetbal is oorlog”. 
En daarmee won hij met Oranje de enige prijs tot nu toe: 
het EK in 1988.

Ondanks dat Michels het nooit zo letterlijk heeft bedoeld, 
heb ik de laatste tijd steeds meer het gevoel dat hij gelijk 
had. Al jaren ben ik op zaterdagochtend (veel te) vroeg 
aanwezig op de diverse velden in Arnhem en omgeving. 
De voornaamste reden hiervoor is om de kinderen te 
brengen, te ondersteunen en aan te moedigen. En ouders 
moeten ook kunnen meegenieten van een panna, een 
Zidane of een bal in de kruising, waar het dan de rest van 
het weekeinde over gaat. Net als bij Oranje worden wij 
helaas niet altijd getrakteerd op dergelijke hoogstandjes. 

Integendeel, het lijkt meer op de slogan van ijzeren Rinus. 
Spelers vliegen elkaar aan en scheidsrechters worden 
luid bekritiseerd. Kortom, de gemoederen lopen soms 
hoog op.

Voetbal is oorlog. Deze leuze lijkt ook in het betaalde 
voetbal heilig te zijn geworden. De laatste versie van 
AjaxPSV was te beschamend om naar te kijken. Het is 
dan ook niet gek dat onze jeugd denkt dat het normaal is 
om je woede af te reageren op een tegenstander, die per 
ongeluk een overtreding maakt. Dat is wat ze zien bij hun 
helden van Ajax of PSV. En dat zie je terug op zaterdag-
ochtend. Onze profs moesten eens weten hoe fanatiek er 
in Nederland door onze kinderen wordt meegeleefd. Maar 
blijkbaar hebben zij geen oog meer voor hun voorbeeld-
functie.

Eigenlijk zou ik onze profs willen confronteren met de 
wijsheid van Louis van Gaal. ,,Zijn jullie nou zo dom of 
ben ik zo slim?” Maar ik weet dat ik een roepende in de 
(Qatarese) woestijn ben. Eigenlijk wil ik het liefst op za-
terdagochtend gewoon thuis blijven. Maar iets in mij zorgt 
ervoor dat ik de wekker blijf zetten. Ik vind het spelletje 
gewoon te leuk en te mooi. Ik kan oprecht genieten van 
technische trucjes, oogstrelende doelpunten en vooral 
sportiviteit. Dat alle kinderen met een glimlach van het 
veld komen, ongeacht de uitslag. Maar misschien leef ik 
op een roze wolk. En dan hoor ik toch weer een stem-
metje in mijn hoofd. ,,Ben jij nou zo dom?” ,,Voetbal is 
gewoon oorlog!”

tekst en foto Patrick Bluijssen
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Willemsen Makelaars

WIJ GEVEN U 

DE JUISTE 

VOORZET

2 reserve-rijen

Jansplaats 29, Arnhem
Rozendaalselaan 8, Velp
(026) 445 2751  

Voetbalvaders zijn er natuurlijk in alle soorten en maten. Het feit dat hun kind 
voetbalt, hebben ze gemeen en daarom zijn ze met regelmaat langs de lijn 
te vinden. Ze doen dat voor hun eigen plezier en om vol trots naar de ver-
richtingen van hun dochter of zoon te kijken, maar de voornaamste reden 
is doorgaans toch om hun kind te supporten en toe te juichen in hun hobby 
waar ze zoveel plezier in beleven. Daarin is natuurlijk geen onderscheid tus-
sen de vaders en moeders. 

Daarmee bestaan voetbalvaders dus dankzij de hobby van hun kind en zijn 
ze er vooral voor hun kind. Dus was deze vader wel eens benieuwd van de 
visie van kinderen op voetbalvaders. Hoe kijken zij er tegenaan? Voldoet hun 
eigen vader eigenlijk wel aan dat plaatje?

Het mooie van onze kinderen, is dat ze de vraag beantwoorden vanuit eigen 
(en dus VDZ) perspectief. Ze praten dus over vaders die ze kennen, die hen 
trainen of die ze vaker bij de club treff en. Vrijwel alle VDZ-vaders worden als 
heel aardig ervaren. Ook de wat strengere trainers die ze kennen.

Dus voor excessen kijken ze al snel naar ervaringen van tegenstanders op 
de zaterdag. En zoals de scheids van de tegenstander over het algemeen 
slechter is dan die van onszelf, geldt dat dus ook voor de vaders. En dan 
zijn er ineens veel voorbeelden, terwijl ik die niet zie in de hoeveelheden die 
zij ervaren. Het maakt dus wel indruk als een vader zich anders gedraagt 
(en dan vooral op een negatieve wijze) dan mijn jongens normaal vinden. Zo 
ervaar je helaas te vaak vaders die als een Bokito, op het agressieve af staan 
te schreeuwen naar de spelertjes.

Laatst maakte een van mijn jongens mee, dat een vader zijn zoontje als volgt 
coachte: “Je moet alleen maar naar mij luisteren, ik vertel je wat je moet 
doen. Je moet harder in de duels gaan, dan wordt hij vanzelf bang” En deze 
beste man was dus toeschouwer van de wedstrijd en niet de coach. Mijn 
zoon vond het dus ook zielig voor het jongetje: “Het zal je vader maar zijn...” 

Nu is enthousiasme mij niet vreemd en zoals vroeger in de klas is het vaak 
beter om niks te zeggen. Maar het voornaamste is toch dat kinderen kijken 
naar hun ouders, zoals hun ouders hen aanschouwen. Lang leve de VDZ-
mentaliteit: Het draait om plezier en het mogelijk maken daarvan. Ik hoop 
daaraan bij te mogen dragen. 

Ik hoop dat ze naar de zijlijn kijken naar een vader om trots op te zijn.

Bob Beelen

Het zal je vader maar zijn

VOETBAL ADERSVOETBAL

Voetbalvaders zie je overal en 
hoor je soms iets te vaak. Ze 
hebben een koffi  e in de hand 
en altijd een analyse klaar. 
Redactieleden Bob Beelen en 
Jasper de Kinkelder vertellen 
in deze serie hoe het is om 
voetbalvader te zijn.
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Voetbalvaders zijn er natuurlijk in alle soorten en maten. Het feit dat hun kind 
voetbalt, hebben ze gemeen en daarom zijn ze met regelmaat langs de lijn 
te vinden. Ze doen dat voor hun eigen plezier en om vol trots naar de ver-
richtingen van hun dochter of zoon te kijken, maar de voornaamste reden 
is doorgaans toch om hun kind te supporten en toe te juichen in hun hobby 
waar ze zoveel plezier in beleven. Daarin is natuurlijk geen onderscheid tus-
sen de vaders en moeders. 

Daarmee bestaan voetbalvaders dus dankzij de hobby van hun kind en zijn 
ze er vooral voor hun kind. Dus was deze vader wel eens benieuwd van de 
visie van kinderen op voetbalvaders. Hoe kijken zij er tegenaan? Voldoet hun 
eigen vader eigenlijk wel aan dat plaatje?

Het mooie van onze kinderen, is dat ze de vraag beantwoorden vanuit eigen 
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de zaterdag. En zoals de scheids van de tegenstander over het algemeen 
slechter is dan die van onszelf, geldt dat dus ook voor de vaders. En dan 
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beste man was dus toeschouwer van de wedstrijd en niet de coach. Mijn 
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Nu is enthousiasme mij niet vreemd en zoals vroeger in de klas is het vaak 
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Ik hoop dat ze naar de zijlijn kijken naar een vader om trots op te zijn.

Bob Beelen

Het zal je vader maar zijn

VOETBAL ADERSVOETBAL

Voetbalvaders zie je overal en 
hoor je soms iets te vaak. Ze 
hebben een koffi  e in de hand 
en altijd een analyse klaar. 
Redactieleden Bob Beelen en 
Jasper de Kinkelder vertellen 
in deze serie hoe het is om 
voetbalvader te zijn.
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Eén in Beeld
Wie wilde dat nu niet, in het eerste spelen van je club. Daar deed je het allemaal voor als je in de jeugd 
op het trainingsveld stond. Soms kwam je al dichtbij, als je pupil van de week was. Of als je mazzel had, 
was de trainer of coach iemand uit het eerste! De helden die het gehaald hebben stellen zich in deze 
nieuwe rubriek aan je voor.

Eén in beeld

Naam: Lorenzo Gerrist 
Geboortejaar: 2003 
Positie: linksbuiten en spits 

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
Dit wordt mijn 6de seizoen 

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
Het team uitje met 019-1 naar Praag 

Wat wens je nog bij VDZ: 
Groot worden hier en dan stap ho-
gerop maken. 

Leukste feitje: 
Francis zovaak geappt om een kans te 
krijgen in de jo17-1 en uiteindelijk had 
ik de kans ook gepakt 

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
Vaak betrokken bij goals, ik zorg voor 
gevaar

Naam: Daan van der Held
Geboortejaar: 1997
Positie: centrale verdediger

Hoeveel seizoenen bij VDZ: Dit is mijn 
14e seizoen.

Jouw mooiste VDZ herinnering:  
Kampioenswedstrijd in de B1 tegen de 
nummer 2. Winnaar van die wedstrijd 
werd kampioen, waar wij op een over-
vol Cranevelt met 3-0 aan het langste 
eind trokken. 

Wat wens je nog bij VDZ: Net als 
de meeste is dat promotie naar de 
tweede klasse met een enorm feest 
achteraf.

Leukste feitje: Ik werd pas in de A1 
centraal achterin gezet, waar ik toen 
niet blij mee was. Maar dat ging uitein-
delijk zo goed dat ik na een half jaar al 
werd gevraagd om bij het eerste mee 
te doen en daar speel ik nu al acht 
seizoenen vast centraal achterin en wil 
ik niks liever dan op die positie spelen. 

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
Ik verzorg de opbouw van achteruit 
en zorg ervoor dat de verdedigende 
organisatie staat. 

Naam: Iris Polman
Geboortejaar: 1999
Positie: ‘10’

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 9

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
Mijn debuut in vrouwen 1 en tevens 
niet degraderen in dat seizoen

Wat wens je nog bij VDZ: 
Kampioen worden in de zaal

Leukste feitje: 
Waar een wil is, is een weg

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
ik ben boxmanager en verzorg de 
invulling van de 3e helft ;-)

Naam: Maaike Burgers
Geboortejaar: 1998 
            (door de kalender bepaald) 
Positie: Rechtshalf

Werk/studie Advocaat

Aantal seizoenen: 9 seizoenen (al 9 
seizoenen maar 1 dag weekend).

Mooiste herinnering: 
Ieder moment bij vdz is mooi.

Wat wens je nog bij vdz: 
Kampioenschap met dames 1.

Leukste feitje: 
Ik voorzie het team ook van het 
weerbericht voor de trainingen en 
wedstrijden.

Mijn bijdrage aan het team: Mijn be-
hendigheid, snelheid en ervaring.

Naam: Rianne Gengler
Geboortejaar: 2004
Positie: Rechts achter 

Hoeveel seizoenen bij VDZ:
Dit is mijn 8ste seizoen

Jouw mooiste VDZ herinnering:
In de bekerfinale staan met de meiden 
C1

Wat wens je nog bij VDZ:
Kampioenswedstrijd spelen met 
vrouwen 1

Leukste feitje:
Ik ben in de jeugd altijd de stofzuiger 
genoemd.

Wat is jouw bijdrage aan de selectie?
Ik ben iemand die altijd door gaat voor 
de bal, en niet opgeeft bij elke fout die 
ik maak.

Naam: Thomas Rood
Geboortejaar: 2003
Positie: Aanvallende middenvelder

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
In totaal wordt dit mijn 6de seizoen

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
Dat zijn er meerdere; met de O19-1 
naar Praag, met 1 naar Egmond en de 
0-4 winst bij SML vorig jaar oktober.

Wat wens je nog bij VDZ: 
Promotie naar de 2de klasse en me 
verder door ontwikkelen 

Leukste feitje: 
Ik was vroeger altijd bang om de bal 
te koppen

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
Ik heb een scorend vermogen maar 
ik kan daarnaast ook assists geven. 
Ik denk dat mijn loopvermogen ook 
sterk is. 
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DrukwerkmaX

T +31 (0)85 210 4000   klantenservice@drukwerkmax.nl   www.drukwerkmax.nl

Drukken zoals drukken bedoeld is. Dat is waar het bij DrukwerkMAX om 
draait. Modern, groen en 24-uur per dag maken vakmensen de hoogste 
kwaliteit offset drukwerk voor de laagste prijs. Laat je echte kleuren zien, 
neem de proef op de som.
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Het is zaterdag 8 oktober en de eerste fase van het 
voetbaljaar was afgelopen en de eerste van de 
drie vrije voetbalweekenden staat op de planning. 

Een mooi moment om met elkaar 
iets leuks te doen en dus besloten 
wij om als groep te gaan padellen. 
Dit was ook meteen de uitgele-
zen mogelijkheid om de nieuwe 
trainingspakken van Willemsen Ma-
kelaar aan te trekken! Een sport die 
voor veel van de jongens nieuw was 
en waar jongens die al jaren lang 
tennissen konden laten zien wat zij 
allemaal hebben geleerd! Op de 
nieuw aangelegde padelbanen op 
Valkenhuizen werd het een ochtend 
waar plezier centraal stond, maar de 
overwinning groots gevierd werd!

Daar staan we dan op zaterdag 8 oktober om 
9.45, de lucht strak blauw en de oogjes nog een 
beetje klein. Wie heeft er dan ook bedacht om 
zo vroeg te gaan padellen?... Bijna iedereen 
was op tijd wakker geworden van de wekker. 
Alleen Daan had de wekker nog één keer weg-
gedrukt. Na een korte uitleg van de regels en 
het overhandigen van de materialen vlogen de 
jongens de padelbanen op. Als trainer kon ik ui-
teraard niet aan de kant blijven, iemand moest 
natuurlijk de plek van Daan opvullen. Gelukkig 
kwam Daan al vrij snel aanzetten, want dit fana-
tisme werd zelfs mij te veel. Zet Flyn en Jesper 
op één baan en je weet zeker dat het er verhit 
aan toe gaat. Wie had er ook alweer gewonnen 
jongens?

Na een half uur oefenen was het tijd om te gaan spelen 
voor punten. Jongens van 13 en 14 jaar doen natuurlijk 
niet alleen mee voor hun plezier. In vaste duo’s en wed-
strijden van 5 minuten werd uiteindelijk gestreden om de 
overwinning. Als trainer genoot ik van de kanonskogels 
van Ole en Bob, de snelheid van Kay en het balgevoel 
van Sammie, maar ook het slimme spelen van Lasse en 
Benjamin en de keeperskunsten van Faas kwamen goed 
van pas. En dan heb ik het nog niet gehad over de niet te 
passeren Sam en Tom, de behendigheid van Mick en de 
linkshandige volleys van Jesse. Uiteindelijk konden er na-
tuurlijk maar twee winnen. Wie dat waren dat houden we 
lekker onder ons. Het ging ten slotte om het plezier toch??

tekst en foto’s Stan Minderaa

De JO15-1 maakt een uit-
stapje naar de padelbaan

Padellen!!
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Aftellen naar 100Aftellen naar  1926 - 2026

Op 26 augustus 2026 bestaat onze mooie vereniging 100 jaar. 

Daarom gaan we tot die tijd de jaren dat VDZ bestaat aan de hand van 
de notulen (die al bestaan van 1929) en de Volharder (ook wel VDZ-
bode of Jeugdbode) de geschiedenis van onze club beschrijven.

1948 . . . . .  1954
Tijdlijn
1948  Troonswisseling Wilhelmina - Juliana
1949  VDZ Goedgekeurd bij Koninklijk besluit
1950 
1951  VDZ bestaat 25 jaar
1952
1953  Watersnoodramp in Zeeland
1954

.

Rudi Borkus

Medische keuring in 1952 ▲
In de jaren vijftig is de overheid begonnen om (wedstrijd-)
sporters die aangesloten waren bij een sportbond bij de eerste 
aanmelding en op periodieke basis een sportkeuring te laten 
ondergaan. In de hoogtijdagen van deze bureaus ondergingen 
jaarlijks ruim driehonderdduizend Nederlanders een sportkeu-
ring. De ‘verplichte sportkeuring’ stopte in 1983. 

VDZ bestaat 25 jaar in 1951. 
Het toenmalige bestuur bestond toen uit v.l.n.r. Geestelijk ad-
viseur kapelaan W. Gerritsen, C. Albers, A. Pik, P. Spoelstra, 
Th. Teunissen, J. Ankoné, L. Martens en J. Leenders. ▼

▲ Clubblad
Het clubblad werd volwassen. De VDZ-bode
kwam in de jaren vijftig 10 keer per seizoen
uit en de stencilmachine werd ingeruild voor
een echte drukker. Er kwamen ook steeds
meer advertenties in om de kosten te druk-
ken. Wie kent de adverteerders nog?

▲ Wie kent ze nog?  Een elftalfoto uit 1953 van VDZ3, de namen
zijn onbekend. Wie kan ons helpen aan de namen?

Administratie
Als je denkt dat de ledenadministratie 
van VDZ een grote klus is, dan heb je 
gelijk, met 1600 leden is dat ook geen 
sinecure. Maar bekijk de administratie  
uit 1949 eens die verplicht vanuit de 
KNVB van álle spelers van VDZ werd 
bijgehouden. Namen, wedstrijden, 
wisselbeurten etc. En dat zonder 
computer! ▼

◄ VDZ juniorenkampioen (1950/1951)
Deze foto komt uit het jubileumboek van 25
jaar VDZ (een schitterend rond exemplaar).
Het clubhuis is het oude clubhuis van Sint
Jan, nu staat daar een flat.
Op deze foto staan ook nog W. Leenders en
J. de Winter, als we ons niet vergissen zijn
die nog steeds lid van VDZ!

Bericht uit de Oost
Vele dienstplichtigen werden naar In-
donesië gestuurd. De huidige militairen 
klagen dat de materialen die zij krijgen 
niet voldoen. In 1949 was dat niet veel 
beter getuige de oproep in VDZ-bode 
van een uitgezonden VDZ-er.   ▼
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FC 11G is de naam van de appgroep waarmee we van 
start zijn gegaan. FC 11G is de werktitel van de droom 
om een volwaardig G-team te laten spelen en trainen 
bij VDZ. We zijn de grootste club van Arnhem, de so-
ciaalste club van Arnhem maar hadden nog geen plek 
voor de mooiste groep voetballers van Arnhem.

Het schuurde al jaren, schreinde zelfs dat we dit 
niet binnen ons aanbod hadden. Karin Minnema 
begon lang geleden al te opperen dat dit echt niet 

kon. Ze bleef er maar over doorgaan en eerlijk is eerlijk, 
het leek zo’n goed idee. In al die jaren heeft ze Cantor 
Barten en ondergetekende warm gemaakt voor het idee. 
Uiteindelijk konden we niet anders dan gewoon beginnen.

FC 11G schiet uit de startblokken 
Martijn van Damme bleek de katalysator die we nodig 
hadden. We kennen hem als scheidsrechter maar Martijn 
heeft ook gevoetbald en gekeept. Martijn gaf ons het 
gevoel dat we op de goede weg zaten, dat een Gteam 
urgentie had en dat we vooral ervoor moesten gaan. We 
hebben een plan gemaakt, dat plan naar het bestuur 
gestuurd en zijn maar gewoon begonnen.

Het bleek nog niet zo makkelijk om te beginnen, sport-
bedrijf Arnhem wilde zich er graag tegenaan bemoeien, 
jeugd was niet mogelijk omdat de zaterdag vol zat waar-
door we ons in eerste instantie op de oudere jongeren 
hebben gericht. Druppelsgewijs kwamen er aanmeldingen 
maar net te weinig om te starten. Nieuwe aanmeldingen 

Foto’s Kim Corbeek-Folman



Op vrijdag 18 november bezocht ik, samen 
met fotografe Kim, Wim en Ida Leenders met 
een hele speciale reden. Wim is namelijk 
dit jaar 75 jaar lid van VDZ. Het tweede lid 
van dit jaar, naast Jacques de Winther. We 
mogen toch wel spreken van een unicum. 

Na de hartelijke ontvangst vertelde Wim ons 
mooie verhalen en herinneringen over zijn 
voetbalcarrière bij VDZ, de andere sporten 
welke hij heeft gedaan en liet hij ons nog 
een plakboek zien met verzamelde kranten-
artikelen beginnend in seizoen 1948-1949. 
Leuk om te zien en even te bekijken. Ook 
werden de familiebanden met menig VDZ‘er 
besproken. 

Wim heeft mij nog aangegeven de volgende 
editie van de Golden Oldies graag te willen 
bezoeken. Wim en Ida, bedankt voor jullie 
gastvrijheid.

Marcel Leenders
Foto Kim Corbeek-Folman

75 jaar lid 

Wim Leenders

gingen hockeyen of andere sporten doen en toen 
kwam Tom.

Tom wilde zo graag dat we gewoon van start zijn 
gegaan met Tom en Martijn. Met Riemer, oud 
teamgenoot van Martijn, kwam er heus voetbal 
in en hierna kwamen de parels van de FC 11 G 
opdraven, Tibbe en Sinne, twee prachtmannen die 
ons eraan herinnerden waarom we dit ooit begon-
nen waren. Ze lieten ons weer zien hoe leuk het is 
om tegen een balletje te trappen, dat is het gevoel 
dat ons allemaal bindt.

We willen heel graag organisch groeien, we heb-
ben de leeftijdsgrens losgelaten en gezien dat dit 
prima gaat en kunnen niet wachten op nieuwe aan-
meldingen. We hopen dat we op het einde van het 
seizoen de 11 van de FC 11G kunnen aantikken. 
Wat zou het mooi zijn om dat te vieren met seri-
euze trainingspakken en shirts van onze sponsoren 
van het eerste uur. Dirkzwager en de rest van VDZ 
kunnen niet wachten, zegt het dus voort.

Gert Jan Schouten
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Slagerij Putman

Compleet buffet vanaf €14,50

buffet 

wintersStamppot

Niks is lekkerder dan opwarmen

met een heerlijke hollandse stamppot na een

koude winterdag. Hutspot, zuurkool, boerenkool, 

andijviestampot met knapperige spekjes en ambach-

telijke rookworst of gehaktballen. 

Ga nu naar de site voor de verschilllende 

mogelijkheden:  www.slagerijputman.nl

of bel: 026-4425368

worstmakerij 
traiteur

 | Steenstraat 90, Arnhem | www.slagerijputman.nl | 0264425368 |



FIFA 23 Toernooi, aankondigingFIFA23 toernooi, aan-
kondiging

FIFA 23 TOERNOOI
Het is bijna zover! Het grote VDZ FIFA 23 toernooi voor de jeugd van 10 tot en 
met 15 jaar komt er weer aan.

We gaan met zijn allen het meest populaire voetbalspel ter wereld spelen op 
Playstations 5. We spelen eerst een poulefase, met daarna een knock-out met 
fi nale. Mocht je knock-out fase niet halen, dan kan er gegamed worden op de 
Playstations die niet in gebruik zijn.

Heb jij zin in een leuke middag gamen of behoor jij tot de beste spelers ter 
wereld? Meld je dan nu aan!

Uiteraard zijn er mooie prijzen te winnen!

Wij zorgen voor een lunchpakket.

Aanmelden kan op onderstaande link, 
we hebben plek voor 80 deelnemers, 
dus wees er snel bij, vol = vol

http://weplayesports.events/vdz

Wanneer: 5 januari

Waar: in de kantine van VDZ

Hoe laat: van 10.00 tot 14.00
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Primera

W i n k e l c e n t r u m  P r e s i k h a a f  A r n h e m

TICKETS
Eredivisie, Jupiler league, KNVB 
beker en voor diverse sportieve 

en muzikale evenementen

dé gemakswinkel voor wenskaarten, tickets, 
kansspelen, tabak, boeken en tijdschriften

.... even naar
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HOOFDSPONSOR VDZ
Berkhout & van Rijn 
Accountants en belastingadviseurs BV 
www.bvradvies.nl

HOOFDSPONSOR VDZ JEUGD
Burgers’ Zoo 
www.burgerszoo.nl

HOOFDSPONSOR VDZ VROUWEN
conStabiel BV 
www.constabiel.nl

HOOFDSPONSOR 
SCHEIDSRECHTERSACADEMIE
Rabobank 
www.rabobank.nl

ZILVERSPONSOREN
voetbalshop.nl 
www.voetbalshop.nl
COOP Manders  
www.coop.nl/supermarkten/arnhem/
coopalteveer
Eshgro 
www.eshgro.nl
Fysiotherapie Rijnkade  
www.fysiotherapierijnkade.nl
Indoor Action 
www.indooraction.nl
Slagerij Putman 
www.slagerijputman.nl
OLB sports 
www.olbsports.nl
Veldman Sport 
www.veldmansport.nl

SPONSOREN

&Arentsen 
www.enarentsen.nl
Adviesbureau J.W. Gijsbers 
www.jwgijsbers.nl

Apotheek Biermasz  
www.biermasz.com
Arentsen Velp B.V Installatie 
www.arentsenvelp.nl
Assen Assurantien  
Arnhem, 026361 3012
BSW Adviesgroep 
www.bsw.nl
Brafon Brandbeveiliging 
www.brafon.nl
Eefsports 
www.eefsports.nl
ELRO Dakbedekkingen 
www.elroduurzamedaken.nl
De Kempenaer Advocaten N.V. 
www.dekempenaer.nl
Denzo Bouw BV
www.denzobouwbv.nl
EBIS Informatisering 
www.ebisbv.nl
Dirkzwager legal & tax 
www.dirkzwager.nl
FysioDynamiek  
www.fysiodynamiek.nl
Garage Jelsma  
www.garagejelsma.nl
Gebr. Henken Veenendaal BV 
www.henken.nl
Glasz Assurantiën 
www.glasz.nl
Grand Café Aan de Beek 
www.grandcafeaandebeek.nl
Green Stories 
www.greenstories.nl
GUS-TRANS 
www.gustrans.de
Jazzymotion / Charlestown Jazzband 
www.charlestown.nl
KleinTuente Installatietechniek 
Velp, 026363 5673

KLJ Schilderwerken 
www.kljschilderwerken.nl
Kunstgalerij Albricht  
www.albricht.nl
Leodoro Koffie 
www.leodorokoffie.com
MijnKennis 
www.mijnkennis.nl
Mondhygiënistenpraktijk Arnhem 
www.mondgezond.nl
Oud Papier Actie Alteveer 
Cranevelt Arnhem
Polman auto’s 
www.polmanautos.nl
Primera Presikhaaf 
www.primera.nl
Raoul Godijn Agency
www.raoulgodijn.com
Restaurant Falstaff 
www.restaurantfalstaff.nl
Restaurant Renao 
www.renao.nl
Rubberrol Arnhem BV 
www.rubberrol.nl
STEP Arnhem 
www.step.nl
Struyk Verwo-Infra 
www.struykverwo.nl
TM2 Architecten 
www.tm2architecten.nl
Tonny van Elferen 
bestrating en tuinaanleg 
www.tonnyvanelferen.nl
TSS Engineering 
www.tssengineering.nl
Van Sonsbeeck Makelaars 
www.vansonsbeeckmakelaars.nl
Willemsen Makelaars 
www.willemsen.nl
Zigt Makelaars en Hypotheekadvies 
www.zigt.nu
Zorgwize 
www.zorgwize.nl

Voor meer informatie over deze lijst of 
andere sponsorvragen kunt u contact 
opnemen met VDZ Hogerop via  
vdzhogerop@vdzarnhem.nl
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Sinds begin van dit seizoen bieden wij naast de vette hap ook een reeds aantal 
gezonde producten aan in onze keuken. Ook hebben we het aanbod gratis fruit en 
water uitgebreid! Hiermee geven wij leden de mogelijkheid om een keer wat anders 
te eten dan het frietje, het broodje bal of de tosti. De gezonde keuken is een mooie 

toevoeging aan het rookvrijbeleid en het beleid 
omtrent het verantwoord omgaan met alcohol 
dat wij op VDZ al langer hanteren. Wij vinden het 

belangrijk dat iedereen verantwoord kan voetbal-
len of kan komen kijken naar voetbal. 

Met dank aan de enthousiaste 
leden van de Horecacommissie 
hebben we de gezonde keuken 
gerealiseerd. De komende periode 
gaat de Horecacommissie bekijken 
waar nog meer kansen liggen in 
het aanbod. Heb jij leuke ideeën of 
vind je het leuk om mee te helpen? 
Meld je dan aan door te mailen naar 
horeca@vdzarnhem.nl! 

Nu ook een gezond aanbod!

DE DERDE
HELFT NIEUWS VAN DE HC

Wij zoeken nieuwe teamleden, als aanvulling op ons 7x7 
35+1 team op vrijdagavond. Trainingen zijn iedere vrijdag 
van 19:00 tot 20:30 uur en om de paar weken een wedstrijd-
avond, ook op vrijdagavond. Vereiste is wekelijks kunnen en 
willen trainen en natuurlijk wat voetbalervaring. 

De competitie vindt plaats op acht vrijdagavonden in het 
voetbalseizoen, vier in het voorjaar en vier in het najaar. De 
andere weken trainen wij. Informatie over 7x7 voetbal kun je 
vinden op KNVB.nl. Bij interesse graag een mail naar juansu-
anesmeekhof@hotmail.com.

Groeten 7x7 team 35+1

https://www.knvb.nl/ontdekvoetbal/seniorenvoetbal/7tegen7

35+1 zoekt nieuwe teamleden!



VDZ-JO14-4 - SML JO14-3
, fotocollage

VDZ-JO14-4 - SML JO14-3
12 november, foto’s Marjon Elshof
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Jules van Dijk, VDZ en 
haar vrijwilligers

4141

Jules 
vvan Dijk

VDZ en haar vrijwilligers

In deze rubriek stellen we elke editie een ijverige 
vrijwilliger aan je voor. Soms iemand die gedijt in 
de luwte, soms iemand die iedereen kent. Maar 
wat ze allemaal gemeen hebben; ze zijn onmis-
baar voor onze club. Deze rubriek is een ode aan 
alle helpende handen bij VDZ.

Hij opent de deuren van onze voetbalclub 
maar liefst vier dagen in de week, zorgt er-
voor dat de trainers bij het materiaal kunnen, 

werkt mee in de keuken en vervult de rol als barman. 
Pensionado Jules van Dijk (67) maakte in de zomer 
van 2021 kennis met VDZ. Van Dijk is jarenlang vrij-
williger geweest in zijn eigen dorp Oosterbeek. Al 40 
jaar een vast gezicht als barman tijdens de Airborne 
en Koningsdag. Ook bij de Oosterbeekse korfbalver-
eniging ‘OSV Onder Ons’ was Jules een betrokken 
lid en een zeer actieve vrijwilliger.

De horeca is hem met de paplepel ingegoten; zijn 
ouders runden vanaf 1960 ‘Pension Huize Johanna’ 
aan de Pietersbergseweg in Oosterbeek. De basis 
werd gelegd in het pension en Jules wilde zich graag 
verder ontwikkelen als kok. Na een geslaagde koks-
opleiding werkte hij meer dan 20 jaar in de keuken bij 
met name Bilderberg hotels. Na zijn avontuur in de 
horeca vond Jules de rust en ritme als vrachtwagen-
chauffeur en het belangrijkste was, dat hij meer tijd 
voor zijn twee dochters kreeg. Na 22 jaar als vracht-
wagenchauffeur was het moment daar: met pensi-
oen! VDZ-er Philip Bouwman gunde pensionado van 
Dijk weinig rust en benaderde zijn zwager met de 
vraag om het VDZ-horecateam te versterken.

Van jarenlange vrijwilliger bij OSV Onder Ons nu 
een vliegende start gemaakt bij VDZ. Jules opent 
de deuren op dinsdag, woensdag, donderdag en op 
zondag opent of sluit hij de deuren. Drie dagen zou 
ideaal zijn, laat van Dijk blijken. ’Hopelijk krijg ik er 
een collega bij’, zegt Jules. 

Op woensdag is zijn aanwezigheid bij VDZ aan-
zienlijk langer. Na zijn openingsdienst wordt hij 
overgenomen en sluit hij aan bij het woensdagmid-
daggezelschap. Het lijkt op een korfbalgezelschap, 
iedereen in de mix aan de tafel. Het heeft veel weg 

van ‘Voetbal Inside’, een gezellige groep aan tafel en 
de gespreksonderwerpen zijn zéér divers. 

Al ruim een jaar is Jules van Dijk een vast gezicht en 
een aanwinst in onze kantine.Ook dit avontuur gaat 
hij graag aan en zie je dat het horecabloed weer 
stroomt. Tijdens de wedstrijd Nederland – Ecuador 
zorgde chef Jules van kilo’s gebakken friet voor de 
jeugd en de kannen ranja waren niet aan te slepen. 
Over de voetbaluitslag waren onze gasten niet te 
spreken, maar wel over pension van Dijk. Die draai-
de die avond weer geweldig!

Irene Smeltink
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Sinds dit seizoen is Wilco Klop trainer van de heren 
selectie van VDZ. Daarmee loopt hij nu zo’n vier 
maanden rond op ’t Cranevelt en werd het dus tijd 
voor een gesprek om te vernemen wat zijn eerste be-
vindingen zijn binnen de club, maar natuurlijk ook om 
wat meer kennis te maken met de persoon zelf en zijn 
ambities binnen de club. Het werd een mooi gesprek, 
met een bevlogen man.

Wilco is getrouwd met Anja en ze hebben twee 
dochters, Lotte en Kirsten. Hij is geboren 
in Babberich en woont inmiddels al lang in 

Rheden. Daar wandelen ze graag met hond Joep in de 
prachtige omgeving van de Posbank. Naast zijn passie 
voor het voetbal en het trainersvak, werkt Wilco in de 
1op1 begeleiding in de zorg. Specifiek met cliënten met 
verslavings en gedragsproblematiek. 

De voetbalcarrière van Wilco is lang genoeg om een club-
blad aan te wijden, maar voor nu zullen we volstaan met 
een samenvatting om toch een mooi beeld te schetsen 
van zijn ervaringen tot nu toe.  Tot zijn 15e heeft Wilco ge-
speeld in geboorteplaats Babberich. Een mooie anekdote 
uit zijn jeugd is dat Wilco als jongen van 15 jaar, dankzij 
een tweede plaats in het FIFA/Coca Cola Voetbalpro-
gramma, een geweldige ervaring heeft mogen beleven als 
afvaardiging van de KNVB tijdens het WK in Argentinië. 
Daar heeft hij als tiener een aantal wedstrijden van het 
WK, waaronder de voor ons verloren WKfinale mogen 
bezoeken.
Daarna is hij gescout door Go Ahead Eagles waar hij 5 
jaar heeft gespeeld en heeft mogen debuteren in de ere-
divisie. Daarna volgden twee seizoenen Vitesse en twee 
jaren bij NEC. Vanaf 1988 heeft hij bij VV Rheden nog  
op een ‘leuk niveau’ gespeeld en vooral ook mooie tijden 
gehad tot hij is gestopt op zijn 37e.

Bij VV Rheden is hij ook gestart als trainer en heeft hij 
inmiddels dus al twintig jaar trainerservaring. Een grote 
verscheidenheid aan clubs heeft hij al onder zijn hoede 
gehad, van de jeugd van Vitesse tot Hatert, van de 
Bataven tot Longa. Die laatste club is de enige waarmee 
hij eerder in de derde klasse speelde, bij de andere clubs 
speelde hij vooral in de hoofdklasse of derde divisie. 
Wilco heeft Longa in zijn jaren als trainer van de derde 

De nieuwe hoofdtrainer van VDZ

In gesprek met Wilco Klop
Tekst en foto’s 

Bob Beelen

klasse naar de hoofdklasse gebracht en de ambitie om 
hogerop te komen met VDZ past dus ook in dat plaatje. 
“Het plan is om binnen afzienbare tijd te promoveren. En 
die druk wil ik mijzelf ook opleggen. Maar voor de spelers 
is dat nu nog niet opportuun. Zij moeten nu nog de ruimte 
krijgen om zich te ontwikkelen.”

“VDZ heeft een mooie, maar relatief jonge selectie. Zij 
kunnen nog niet uit ervaring spelen en moeten nog leren 
slimmer te voetballen, vooral tegen fysiek voetballende 
tegenstanders. Voetbaltechnisch is het prima, maar in 
duels hebben we het nog wel eens lastig. Daarin kunnen 
we groeien en daar coach ik op. Het is ook een leergierige 
groep en we hebben een mooie mix van ervaring met 
jong, maar de ontwikkeling heeft nog tijd nodig.”

“Ik ben hier de afgelopen vier maanden veel geweest. Ik 
heb veel met de jongens gesproken en hen uitgelegd, dat 
we vanaf het begin zo hard mogelijk gaan werken met 
elkaar. Nu heeft de groep een bepaald niveau en dat moet 
groeien naar het niveau van een tweedeklasser.” 
Wilco heeft met de TC een plan geformuleerd, waarna 
de termijnplannen worden gemaakt. Eerst is de basis op 
orde gemaakt. Over omgangsvormen en aanwezigheid op 
trainingen etc. De basis van zijn insteek is om iedereen op 
het zelfde niveau te krijgen qua beleving: “Ze moeten echt 
willen winnen. En dan niet alleen dat uitspreken, maar 
het ook echt voelen. Het gaat er dan niet alleen om wat je 
ervoor doet, maar ook wat je ervoor wil laten.”

Bij VDZ deelt hij de ambities met de club. Bij een club 
waar spelers niet betaald worden, is dat anders dan 
bijvoorbeeld in de hoofdklasse. Daar brengt het geld van 
de sponsoren druk. Maar VDZ wil ook hogerop. “Dat is 
ook noodzaak voor een grote club als VDZ. Vooral om 
de jeugd te binden en hen iets te bieden te hebben. Dan 
doen we dat op de manier die past bij de club. Hier draait 
het niet om geld, maar om zaken als het onderkomen, de 
kleding en andere faciliteiten. Daarin zijn een goede, open 
communicatie en het teambuildingproces superbelangrijk.”

“Het bevalt me prima bij VDZ. Ik kan alles doen met de 
mensen die ik nodig heb. En afspraken worden goed 
nagekomen. We zijn steeds bezig met verbeteren en we 
moeten elkaar daarom willen snappen. Als persoon ben ik 
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namelijk nooit tevreden, ik wil altijd beter kunnen. Daarin 
moet alles bespreekbaar zijn.”

Wat zijn de eerste zaken die hij tactisch op het veld verbe-
terd wil zien? “Ik wil dat we nog hoger druk gaan zetten. 
Nu kunnen we al voetballen vanuit een goede organisatie, 
dat staat. Maar we zouden nu nog sneller en dwingen-
der druk moeten zetten, om tegenstanders meer fouten 
te laten maken. Dat proberen ze nu, maar het betekent 
dat dan even minder controle is. Daar kunnen we nog 
in groeien. Ik wil daarom dat bijvoorbeeld de trainingen 
worden beleefd en ingevuld met de intensiteit alsof het 
een wedstrijd is.”

“Ik wil heel graag winnen. Het is daarbij ook belangrijk om 
te kijken: hoe win je en hoe speel je? Is er passie? Is er 
branie? Het gevoel van: “Wij zijn de beste!” Het team was 
een redelijk ‘lieve’ groep, maar ik zie brutaliteit wel graag 
een beetje terug. We moeten dan natuurlijk wel oppassen 
dat het niet omslaat in arrogantie, we blijven altijd gericht 
op winnen.” 

“Dat is ook de wijze waarop ik voetbal beleef en altijd 
beleefd heb. Soms is dat ook “te” qua intensiteit en mijn 
vrouw wordt daar ook wel eens gek van. Ik ben er altijd 
mee bezig en heb overal papiertjes met krabbeltjes en 
tekeningen bij me. Maar verder hebben mensen daar 
volgens mij geen last van. Maar ik ben er in eerste plaats 
niet om aardig gevonden te worden, nogmaals: winnen is 
belangrijker. Maar het is natuurlijk wel handig in groeps-
verband om open te kunnen zijn met elkaar. Dat hoort 
er ook bij: Hoe gedraag je je, binnen het veld, maar ook 
daarbuiten.“

“Vroeger hanteerde ik een strakkere lijn, maar ik zie bij 
deze mannen al veel dingen terug waar ze zelf mee 
komen. Dat is heel mooi, dat ze nadenken over hoe ze 
kunnen werken aan hun progressie. Het mooie van deze 
ploeg is, dat het echt een ploeg is die kan groeien tot een 
kampioensteam. Ze zijn daar nu nog niet, maar we gaan 
dat wel halen.
Ik probeer spelers ook afzonderlijk beter te maken. Iedere 
speler heeft wel zijn randjes en daar let ik dus op.” 

“Dat maakt het trainersvak ook zo mooi. Voetballen zelf 
is natuurlijk mooier, maar dit komt dicht in de buurt. In de 
trainingen zie je dat de ervaren spelers ruimte geven aan 
de jongeren om te groeien. Daar zie je dat het een team 
is, ze werken om elkaar beter te maken, ook als ze een 
concurrent zijn voor elkaars positie.”

Zijn keuze voor VDZ was een bewuste. Hij kent de club 
natuurlijk al langer en kreeg nu de vraag of deze positie 
niet iets voor hem zou zijn. Daar moest hij wel over 
nadenken en is de gesprekken met VDZ ook kritisch 
aangegaan. “De ambitie van VDZ was heel belangrijk voor 
me. En die ambitie moet je dan als club ook waar willen 
maken.”

“Nu heb ik een mooie assistenttrainer erbij, die uit de 
groep komt.  Dat past ook wel in mijn beeld en mijn ambi-
ties naar de toekomst. Ik wil hier een aantal jaren blijven 
en onze doelen halen. Daarna kan het ook mooi zijn, om 
een rol in de Technische Commissie te nemen. Daar zijn 
ambities, maar dat heb ik natuurlijk niet alleen voor het 
zeggen. Daar wil ik graag in investeren. 
Dan wil ik ook kijken hoe andere trainers het doen en hoe 
je hen beter kan maken. Zo’n rol in de technische com-
missie is heel belangrijk voor een club en kost veel tijd. 
Dat wordt vaak onderschat. 
Ik weet wat ervoor nodig is, voor de trainers om hun 
teams te begeleiden en naar een hoger niveau te bren-
gen. Hoeveel je er mee bezig bent. Dus petje af voor alle 
trainers die hier rondlopen.”

Uiteindelijk gaat het voor Wilco over prestaties, maar er 
zijn meerdere aspecten die een club succesvol maken. 
Het biertje in de kantine en de sfeer binnen VDZ is ook 
fijn. Wilco sluit dan ook doordeweeks wel eens aan voor 
een goed gesprek in de kantine. “De club is een groot 
bolwerk, een gezellige en mooie club. Er is echter nog 
meer uit te halen. Als VDZ hogerop wil komen, zullen we 
samen gaan kijken hoe we de randvoorwaarden daarvoor 
kunnen creëren.”
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De bloeiende damesafdeling binnen heeft de 
afgelopen 5 jaar een mooie sponsor gehad met 
Constabiel, adviseurs in bouwtechniek. Ze heb-

ben heel bewust voor sponsoring van de damesafdeling 
gekozen om zo te kijken of ze vrouwen konden interesse-
ren om te gaan werken in de technische branche. Na vijf 
jaar hebben ze besloten om voorlopig pas op de plaats te 
maken maar we zien nog steeds regelmatig meisjes lopen 
met de mooie zwarte hoodies met oranje opdruk. Maurice, 
ook via deze weg erg bedankt voor vijf jaar sponsorschap.

Dat betekende echter wel dat VDZ Hogerop op zoek 
moest naar een nieuwe sponsor voor de damesafdeling 
voor kleding voor Dames 1 en 2. Uiteindelijk hebben we 
twee hoofdsponsors kunnen vinden met Automobielbedrijf 
van den Brink en Voetbalshop. We hebben een overeen-
komst voor drie jaar kunnen afspreken met beide bedrij-
ven. Eigenaar van deze bekende Renaultspecialist is 
Johan van den Brink en heeft veel klanten in Arnhem. Hij 
was al stille sponsor van de dames en wilde graag meer 
doen voor de damesafdeling van VDZ. Voetbalshop is al 
jaren een van de sportzaken die een contract met VDZ 
heeft voor het leveren van alle kleding binnen VDZ en ook 
kunnen de selectieteams bij hen terecht voor een uitge-
breid aanbod van voetbalschoenen. Voetbalshop heeft 
met name een ruim budget aan kleding geleverd en als 
tegenprestatie zal de naam van hen op de wedstrijdshirt, 
inloopshirts en trainingspakken te zien zijn. Ook automo-
bielbedrijf van den Brink zal hierop aan de achterzijde 
zichtbaar zijn. Daarnaast is er ook een cosponsor gevon-
den, die met eenmalige bijdrage de drukkosten voor zijn 
rekening heeft genomen. Het gaat om FysioDynamiek die 
ook al sponsor is van MO 171. Verder blijft Polmanautos.
nl als trouwe sponsor betrokken bij Dames 1. Ik wil hierbij 
vooral Patrick Hofstede van VDZ Hogerop bedanken voor 
het vele werk dat hij heeft verricht om de prachtige deal te 
realiseren. 

Sponsornieuws damesafdeling 

Nieuwe hoofdsponsoren 

VDZ
HOGEROPDaarnaast hebben we nog een prachtige 

en zeer belangrijke materiele sponsor kun-
nen vinden die ervoor zorgt dat de reiskosten 
die vooral voor Vrouwen 1 een hoge kostenpost 
is drastisch naar beneden gebracht kunnen worden. 
Vorige jaren moesten de vaak zeer verre reizen naar Lim-
burg, Brabant, Zeeland en Noord Holland gedaan worden 
met 45 auto’s met forse benzinekosten tot gevolg. Dit jaar 
hebben we met Hans Zwartkruis van BSO Knoet uit Ede 
een hele mooie deal kunnen sluiten. Hans stelt voor de 
uitwedstrijden 2 bestelauto’s gratis beschikbaar waardoor 
VDZ slechts kosten voor 2 auto’s hebben. Logistiek vraagt 
dit wel wat creativiteit maar voorlopig gaat dit erg goed 
en dames 1 is hier erg blij mee. Met dank aan Hans en 
ook Ad Heijnen voor het soepele overleg die tot deze deal 
heeft geleid. 

VDZ Hogerop is trots dat onze bloeiende dames en 
meisjestak zo mooi ondersteund worden en Dames 1 en 2 
in een mooie nieuwe outfit te bewonderen zijn.

Evert van Amerongen, VDZ Hogerop
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COOP supermarkt Alteveer

Beethovenlaan 61 | Arnhem

Veldman Sport
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De Pupillen van de Week
Ook bij de dames zijn er nu pupillen van de week. De 
aftrap wordt gedaan door Hanna en Yvonne. Hoe ze 
het hebben gehad lees je in bijgaand verhaal. Omdat 
8 pupillen van de week per Volharder erg veel ruimte 
in zouden nemen gaat de redactie nu over op een 
ander format, dat van spelersplaatjes. Maar omdat het 
verhaal over de twee eerste pupillen al gemaakt was 
drukken we dat nu hier toch af.

Eindelijk is het weer zo ver de pupil van de week bij 
Dames 1. Zondag middag om 12:30 werden Yvon-
ne Drewes en Hanna den Haan ontvangen door 

Mila Poelmans en Roos Bleiker, speelsters uit MO151, 
vanwege de pupil van de week. Wel een beetje spannend 
hoor. Gelukkig legde Mila en Roos goed uit wat ze al-
lemaal gingen doen. Als eerste even in de teamkamer de 
voorbespreking, daarna meedoen met de warmingup, het 
eerste doelpunt scoren en dan de dames aanmoedigen. 
Als eerste de warmingup. Poeh, dat was wel even goed 
je best doen. En wat een rare oefeningen.

Tijdens de wedstrijd hebben de pupillen alle namen van 
de speelsters opgeschreven en geoefend.

De dames hebben gelukkig 
gewonnen, ze waren heel 
goed. Na de wedstrijd nog 
even met de dames op de 
foto.



CaFe De sChooF

Cafe de SchoofKorenmarkt 37
cafedeschoof@gmail.com

Iedere dag tussen 
17:00 en 18:00 uur

SCHOOF 
UURTJE

Iedere zondag
 

HORECA 
NIGHT

Iets cadeau 
geven

DE SCHOOF 
CADEAUBON 

Ook perfect voor 
uw verjaardag, een receptie of  clubavond

Voetbalshop.nl

Jansstraat 12 - 6811GJ Arnhem

Voetbalshop Arnhem

026-3892248 - Arnhem@voetbalshop.nl 
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Pupil van de Week, 
Yvonne Drewes en 
Hanna den Haan

Ook perfect voor 
uw verjaardag, een receptie of  clubavond

Jansstraat 12 - 6811GJ Arnhem

Voetbalshop Arnhem

026-3892248 - Arnhem@voetbalshop.nl 

PUPIL VAN DE WEEK

Hanna den Haan
Team JO99, verdediger

VDZ vr 1  Buitenveldert sc. Vr 3: 5  0
30 oktober 2022 

Yvonne Drewes 
Team JO99, spits

VDZ vr 1  Buitenveldert sc. Vr 3: 5  0
30 oktober 2022 

Kerstfeest VDZKerstfeest VDZ
17 december17 december

Nieuwjaars-Nieuwjaars-
receptie VDZreceptie VDZ

Aanvang 20.00 uur
met een DJ en 2 optredens
van  Jorny Evers!Jorny Evers!

7 januari7 januari
van 16 - 20 uurvan 16 - 20 uur

Save 
the dates!



BSW Adviesgroep

rung thais restaurant

Thais Restaurant Rung

Versheid en variatie, dat zijn in ons restaurant de sleutelwoorden

Probeer eens de diverse gerechten van onze menukaart

en deel met de Thai de smaak van hun aromatische keuken

Ruiterstraat 43 Arnhem

meer info:

www.restaurantrung.nl



Op donderdagavond 17 nov jl. was de jaarlijkse alge-
mene ledenvergadering. Dit jaar gelukkig weer in de 
kantine met onze leden, vrijwilligers, het bestuur en 
anderen geïnteresseerden, na een aantal digitale afle-
veringen was een ‘live’- versie een hele verademing.  

Zoals elk jaar opende onze voorzitter Noud Hooy-
man de vergadering. Traditioneel wordt er in de 
najaarsALV teruggeblikt op het vorige seizoen en 

werd er stil gestaan bij de leden van VDZ die dit jaar zijn 
overleden. Hun namen werden voorgelezen en er werd 
een minuut stilte in acht genomen.

Als eerste wordt na de opening gestart met de herbenoe-
ming van Willem van Santen als bestuurslid accommoda-
tiezaken voor een periode van 3 jaar.  Na deze herbenoe-
ming neemt Hans het stokje over en vertelt de leden hoe 
het de club financieel is vergaan in het afgelopen seizoen. 
Het jaarverslag wordt toegelicht met daarbij een toelich-
ting op enkele highlights in het jaarverslag.

Na de toelichting van de penningmeester en zijn dank-
woord aan alle hulp die hij krijgt van Bert Kok en Alexis 
Arends, wordt er door de kascontrolecommissie toegelicht 
wat hun bevindingen zijn en stelt hun voorzitter Geert van 
Gessel voor om het bestuur décharge te verlenen op het 
gevoerde beleid. De leden stemmen hiermee in.

Om terug te kijken op het afgelopen seizoen, nemen de 
diverse commissies de leden mee in de stand van zaken 

met betrekking tot de speerpunten. Deze terugblik is 
samengevoegd in een presentatie waarin per speerpunt 
is terug te lezen welke acties zijn ondernomen. Een van 
de punten betrof ook het versterken van de verenigings-
organisatie, waarmee we direct even stil hebben gestaan 
bij het feit dat zowel Jacqueline als Hanny na zoveel jaar 
hebben aangegeven het stokje graag over te willen dra-
gen voor wat betreft hun werkzaamheden bij het vereni-
gingsbureau. 

Als laatste agendapunt is het nieuwbouwplan besproken. 
Eerst licht Willem van Santen toe hoe op dit moment met 
het projectteam wordt gewerkt en hoe blij we zijn met 
alle leden in dit projectteam, het is een zeer diverse club 
geworden met veel verschillende disciplines. We zijn er 
trots op dat we dit als zodanig hebben kunnen vormen en 
kijken er naar uit met deze groep de mooie klus te kunnen 
klaren.

Als laatste licht architect Mick Martens de eerste nieuw-
bouwschets toe. Wat ziet het er fantastisch uit! Helaas 
moet de schets nog langs diverse commissies om er ze-
ker van te zijn dat iedereen ook daadwerkelijk baat heeft 
bij de nieuwbouwplannen, maar het beloofd al veel goeds!  
(meer daarover lees je op pagina 11, red.)

Na een gezamenlijk drankje en gezellig bijpraten kunnen 
we terugkijken op een geslaagde ALV.

Nancy Meister
secretaris VDZ

Van de bestuurstafelbestuurstafel
VDZ
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De ALV live!

          Hans van der Held                         John Wijbenga                           Willem van Santen                        Stan Minderaa                             Bart Drewes



Pietenparkoer

Op woensdag 30 november was het weer zover: 
twee VDZ pieten kwamen meedoen met het jaar-
lijkse Pietenparcours. 
Het door de Pieten in het geheim bedachte 
parcours was weer een groot succes Er werd 
gesprongen, gerend, gespeeld en natuurlijk 
gescoord. De Pieten waren dit jaar wel erg on-
deugend; op een van de veldjes was opeens een 
doeltje verdwenen, en op een ander veld pakte 
een Piet de bal in de handen en rende ermee 
naar de goal om daar snel te scoren. 

foto’s: Kim Corbeek-Folman

Dat zijn natuurlijk zaken die niet kunnen, maar 
de kinderen zagen het deze keer door de vin-
gers. Het zal wel te maken hebben gehad met 
de grote zak met strooigoed die elk van de Pie-
ten bij zich had. Hoe dan ook, het was weer een 
groot succes. 
Aan het eind van de training ging elk kind vol-
daan en blij weer naar huis, want een kado van 
Sinterklaas ontbrak ook dit jaar niet. 
Dankjewel Sinterklaas. Kom je volgend jaar ook 
weer eens kijken?
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autorijsChool De haas

Mondhygiënistenpraktijk Arnhem

Mondhygiënistenpraktijk 

Arnhem   mondgezond.nl
20 
jaar

Ankie, Karin, Olga, Liza, Linda, Friedel, 
Yvonne, Bas, Truus en Frederique

Breitnerstraat 24  6813 HR Arnhem  (t) 026 4421770  www.mondgezond.nl



Fotocollage zon-
dagvoetbal op 16 

oktober

Senioren zondag 16 oktober
foto’s Kim Corbeek-Folman
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Nederland - Engeland: 2-0

VDZ tegen Dunraven
Op een mooie zondag in oktober namen twee VDZteams het bij SV De 
Paasberg op tegen de meiden en jongens van Dunraven uit Londen. En 
met succes: de JO131 (aangevuld met spelers van JO132) en MO131 
wonnen allebei.

Dunraven is een typische Engelse school, waar ze in uniform gekleed 
gaan en waar je in het eerste jaar een sport kiest. Voetbal bijvoorbeeld. 
De teams van die scholen spelen in een speciale competitie die door de 
Engelse voetbalbond wordt georganiseerd. 

De meiden van VDZ speelden goed tegen de fysiek sterkere dames uit 
Londen, maar na het eindsignaal stond er toch een gelijke stand op het 
bord: 22. Penalties zouden de beslissing brengen over wie deze inter-
land zou winnen. En dat was spannend. Bij 44 wist de keepster van VDZ 
een pingel te stoppen en daarna werd de laatste strafschop benut. 

Ook de jongens weerden zich kranig tegen de veel grotere voetballers uit 
Engeland. De wedstrijd zat vol strijd en snelheid. Na een 13 achterstand 
knokte VDZ zich terug. Het vuurtje bij Dunraven doofde en ze gingen 
erop en erover: 43 winst

Jasper de Kinkelder

Fo
to’

s K
im

 C
or

be
ek

-F
olm

an

56



Het is weer zover! In de voorjaarsvakantie van 2023 vindt het 
Slaapmutsentoernooi voor JO10 & JO11 plaats! Noteer de 
datum: 

23 & 24 februari 2023!
Het leukste toernooi bij VDZ; allerlei sportieve activiteiten, 
een  feestavond en natuurlijk overnachten in de kleedkamers! 
Wie wil dat nou niet!

de Activiteitencommissie

Aankondiging / oproep 

Slaapmutsentoernooi

Slaapmutsentoernooi 2019
foto Kim Corbeek-Folman

Vrijwilligers gezocht

Wij zijn op zoek naar de nodige 
vrijwilligers om dit té leuke toer-
nooi te helpen organiseren! Het 
draaiboek ligt al klaar, alleen nog 
even de puntjes op de i..  Aanmel-
den als  vrijwilliger of bij vragen, 
neem contact op met Simone: 
jeugdactiviteiten@VDZarnhem.nl

      14 januari 2022, zet het alvast in je agenda !!

Twaalfde editieTwaalfde editie

Roel van der LeijRoel van der Leij 
WintercupWintercup 20232023
Terug van weggeweest,  na 2 coronajaren zal de Roel van der Wintercup op 
zaterdag 14 januari 2023 voor de twaalfde keer worden gehouden. 
Het toernooi begint om 13.00 uur. Alle recreantenteams van de zaterdag en zondag 
én de vrijdagavond 35+ teams doen mee.
Na afloop van het sportieve gedeelte wordt in het clubhuis een stamppotmaaltijd 
genuttigd en vindt de prijsuitreiking plaats. De kantine zal die avond tot tenminste 
22.00 uur open zijn. 

 Rogier Walter
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Dominique Vos streek na een rijk voetballeven 
 tussen profvoetbal en topamateurs  neer op 
't Cranevelt. Hier leert hij sinds dit seizoen van 

Peter Pröpper (JO131) de fijne kneepjes van het trainers-
vak. Hij is een voetballiefhebber pur sang, maar ook een 
verwoed verhalenverzamelaar.

In zijn actieve carrière stond hij tegenover Zlatan (bij 
AGOVV), vroeg Kraay junior wat hij wilde verdienen (bij 
FC Lienden) en moest hij van Korbach de bal de A15 op 
knallen (bij SC Enschede). Het zijn enkele van de talrijke 
herinneringen die hij vertelt met smaak. 

Toen hij enkele jaren geleden verhuisde van Apeldoorn 
naar Arnhem botste hij op de meest fantastische verhalen 
in de oude volkswijken. Die heeft hij verzameld in het 
boek ‘Schapen heb je al genoeg’. Het is een ontdekkings-
tocht naar de ziel van de Ernemmer aan de hand van 
ontmoetingen met de paradijsvogels van de stad.

Eerlijk zeggen; waar geniet je meer van, van voetballen of 
de verhalen eromheen?

Ik geniet echt nog steeds van het spelletje, maar de 
verhalen eromheen zijn voor mij net zo belangrijk. Je kunt 

wel zeggen dat ik een liefhebber van de romantiek en 
nostalgie rondom het voetbal ben, iets wat ik tegenwoor-
dig wel eens mis. Het is allemaal zo serieus en wordt zo 
belangrijk gemaakt.

In een lager elftal bij Loenermark trap ik op zondag nog 
een balletje en dan geniet ik van iemand uitkappen, een 
steekpass, maar ook van een slecht veld, een waarde-
loze voorzet en het slappe gelul voor en na de wedstrijd. 
Ik zie voetbal vooral als een spelletje waarvan je moet 
genieten. Een spelletje waar de toeschouwers plezier aan 
hebben. Ooit speelde ik voor veel publiek, maar ik sta 
nu niet anders op het veld voor anderhalve man en een 
paardenkop.

Even over je eerste stappen in het trainersvak. Wat vind 
je ervan?

Het is schitterend om te zien hoe Peter alle kwaliteit uit de 
jongens weet te halen. Dat doet hij op zijn eigen manier 
en zonder onderscheid tussen de spelers. Iedereen is ge-
lijk. Dat vind ik ook belangrijk. Uiteindelijk lijkt het mij wel 
mooi om 'op eigen benen te staan'. Dan kun je je eigen 
filosofie over brengen, hoewel die van mij niet veel afwijkt 
van die van Peter.

Assistent-trainer Dominique Vos maakt boek

‘Schapen heb je al genoeg’



Ik geniet ook echt van het plezier in het team. Ze zijn 
zo enthousiast en willen altijd voetballen. Dat brengt mij 
terug naar mijn eigen tijd als jeugdvoetballer. Ik haal veel 
voldoening uit het assisteren van Peter en het team.

Vertel: hoe ben je op het idee gekomen om de verhalen 
van de stad te verzamelen en er een boek van te maken?

Ik fiets vaak door de stad en dan vallen mij dingen op die 
anderen misschien niet zien. Ik raakte gefascineerd door 
de vele contrasten. Dat wilde ik vastleggen, maar vond 
dat een echte Arnhemmer het zou moeten schrijven. Zo 
kwam ik bij journalist Remco Kock terecht. We besloten 
de mensen de vele gezichten van de stad te tonen.

Je schrijft in je boek over markante personen, ruwe plek-
ken en schimmige zaken. Vind je dat alles ook bij VDZ?

Haha, nee, dat niet. Maar dat rustige, nette karakter van 
de club vind ik ook wel prettig. Ik hou best wel van routine 
en kalmte. Maar ik ben gewoon nieuwsgierig naar alles 
wat schuurt. Soms zou het hier ook wel wat meer mogen 
schuren. Een beetje gif. Wat meer lef. Ik ben zelf een 
jongen van AGOVV en tegenstanders vonden onze club 
arrogant. Iedereen wilde van ons winnen. Dat nijdige, daar 
kon ik dan echt van genieten. 

‘Schapen heb je al genoeg’ heeft Dominique gemaakt met 
journalist Remco Kock en fotograaf Erik van Cuyk. Het boek 
kost € 29,95 en is te koop bij Hijman, Het Colofon, Studio 
Hoekhuis en De Noorderzon.

‘Schapen heb je al genoeg’ is vanaf 8 december te koop 
in de Arnhemse boekwinkels. Waarom móeten we het 
kopen en lezen?

Als je je eigen stad écht wilt ontdekken, moet je het boek 
kopen. Maak kennis met een kant van Arnhem die je 
misschien nog niet kent. Er staan veel mooie verhalen in 
die een goed beeld schetsen van die pure, ruwe randjes 
van de stad. Die ongeslepen diamant die Arnhem vroeger 
was, is het nog steeds wel een beetje.

Tekst en foto: Jasper de Kinkelder

–

–
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inDoor aCtion

 
 

boekhorstenstraat 75
6268 DV Arnhem
www.indooraction.nl



De organisatie 
van VDZ

Clubhuis
Clubhuis V.D.Z.
’t Cranevelt 3
6815 DK Arnhem
0264425746

Postadres 
Postbus 864 
6800 AW Arnhem 

De organisatie van VDZ veranderd
Aan de hand van het Speerpuntenplan: VDZ op weg naar 2026 gaat er in de 
toekomst qua organisatie veel veranderen. Het bestuursteam wordt uitgebreid, er 
is nu een verenigingcoördinator en een hoofd opleidingen. De nieuwe structuur 
hebben we vast, voor zover mogelijk, hieronder ingevuld.

Contributies
(seizoen 2022/2023)
Seniorenleden € 291, 
(spelend)
Junioren  € 256, 
(13 t/m 18 jaar)
Pupillen  
(5½ t/m 12 jaar) € 247,
Trainingslid € 154, 
(senioren)
Leden € 88,  
(niet spelend) 
Vriend van VDZ € 50,

Contributie
NL90RABO0132252406  
t.n.v. RK VV VDZ

Alle informatie vind u op 

www.vdz-arnhem.nl
Op onze website vindt u onder 
de rubriek Algemeen →  
Organisatie & Reglementen 
meer informatie over de 
verenigingsstructuur, statuten, 
huishoudelijk reglement, ge-
dragscode en tuchtreglement. 
Wijzigingen voor deze pagina 
graag doorgeven aan 
Nancy Meister 
secretaris VDZ Bestuur. 

Bestuursteam    
Voorzitter Noud Hooyman voorzitter@vdzarnhem.nl
Secretaris Nancy Meister secretaris@vdzarnhem.nl 
Algemene zaken (secr.) Bart Drewes algemenezaken@vdzarnhem.nl
Financiële zaken (penningm.) Hans van der Held penningmeester@vdzarnhem.nl
Accommodatie & Fac.  Willem van Santen accommodatie@vdzarnhem.nl
Voetbalzaken John Wijbenga voetbalzaken@vdzarnhem.nl  
Communicatie & Sponsoring Vacature  

Vertrouwenscontactpersoon (VCP)    
Vertrouwenscontactpersoon Hans Arentsen vcp@vdzarnhem.nl / (06) 534 290 61
Vertrouwenscontactpersoon Astrid Huijsman vcp@vdzarnhem.nl / (06) 233 731 03   

Verenigingsbureau
Verenigingsmanager Stan Minderaa verenigingsmanager@vdzarnhem.nl
Ledenadministratie Jacqueline Meijer ledenadministratie@vdzarnhem.nl
Vrijwilligersadministratie Jacqueline Meijer (06) 106 61 682
Vrijwilligersplanning Hanny Jansen planning@vdzarnhem.nl
Contributieinning en incasso Hanny Jansen incasso@vdzarnhem.nl
Crediteurenadministratie Alexis Arends facturen@vdzarnhem.nl
Wedstrijdsecretaris Senioren Hanny Jansen wss@vdzarnhem.nl / (06) 278 38 393

Commissies
Herencommissie  Selectie BertJan Zoetbrood herenselectie@vdzarnhem.nl
Herencommissie  Recreatie Rogier Walter herenrecreatie@vdzarnhem.nl
Damescommissie Ad Heijnen vrouwenvoetbal@vdzarnhem.nl
Horecacommissie  Thom van Middelaar horeca@vdzarnhem.nl 
Sponsorcom. VDZHogerop Evert van Amerongen vdzhogerop@vdzarnhem.nl
Redactiecom. De Volharder Rudi Borkus volharder@vdzarnhem.nl
Websitecommissie Jeroen Westen webmaster@vdzarnhem.nl
Onderhoudscommisie Wim van Swaaij onderhoud@vdzarnhem.nl 
Reuniecommissie Marcel Leenders reunie@vdzarnhem.nl
Club van 100 / Fondsenw. Ronald Brakenhoff clubvan100@vdzarnhem.nl 
Toernooicommissie jeugd Lisette van Dijk toernooicommissie@vdzarnhem.nl
Vrijwilligersadm.  Christine Ubbink jeugdkader@vdzarnhem.nl   

Voetbalcoördinatoren
TC Keepers Erwin Brakenhoff tckeepers@vdzarnhem.nl
Scheidsrechterscoördinator Jeroen Westen scheidsrechter@vdzarnhem.nl   

Jeugdcommissie
Voorzitter a.i. John Wijbenga jeugd@vdzarnhem.nl
Maatschappelijk betrokken Gert Jan schouten
Wedstrijdsecretaris jeugd Gérard van Lunenburg wsj@vdzarnhem.nl
Algemeen Jeugdcoördinator Floris van Onna ajc@vdzarnhem.nl
Hoofd Jeugdopleidingen Niek Verheijen hjo@vdzarnhem.nl

ORGANISATIE
63



BVr aDVies, aCCountants en BelastingaDViseurs

Een eerlijk advies of overzicht nodig?
Wij reiken u graag de helpende hand.

njiRnaV&tuohkreBnavmaetteH

Accountants en Belastingadviseurs 

B.V. streeft dagelijks naar een hoge 

kwaliteit en tevredenheid in hun 

dienstverlening. 

U kunt bij ons terecht voor:

 (LOON)ADMINISTRATIE 

 JAARREKENINGEN   

 eenmanszaken

 vennootschappen

 stichtingen

 ACCOUNTANTSVERKLARINGEN  

 ALLE FISCALE AANGIFTEN 

 inkomstenbelasting

 vennootschapsbelasting

 omzetbelasting

 FISCALE ADVISERING

 bedrijfsovernames

 herstructureringen

 inkomensplanning

A Röellstraat 1

 6814 JC Arnhem

T  (026) 74 10 710

A De Hofstede 30

 4033 BV Lienden

T  (0488) 74 00 40

E info@bvradvies.nl

I www.bvradvies.nl

• 

• 

• 

• 

• 




